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MANİSA'DA göreve geldiği
günden itibaren şehit ailelerini

yalnız bırakmayan ve her fırsatta ev-
lerine misafir olarak hatırlarını soran
Manisa İl Emniyet Müdürü Fahri
Aktaş; eşi Polis Eşleri Derneği Man-
isa Şubesi Başkanı Nuray Aktaş ve
Salihli İlçe Emniyet Müdürü Burhan
Demirkan ve eşi Çiğdem Demirkıran
ile birlikte Salihli'de şehit ailesini zi-
yaret etti. ziyarette Emniyet Müdürü
Aktaş aileyle bir süre sohbet etti.
Gerçekleştirilen ev ziyaretinde şehit
ailelerinin her zaman yanında olduk-
larını belirten Aktaş, "Şehidimizin
ruhu şad olsun" dedi.  

SALİHLİLİ ŞEHİDİN BABA OCAĞINA GİTTİ

YUNUSEMRE Belediyesi’nde 200’den
fazla çalışanın işten çıkarıldığını iddia

eden Hizmet İş Manisa Şubesi, belediye
önünde açıklama yaptı. Konuya ilişkin
açıklama yapan Polat, “Yunusemre
Belediyesi emekçileri bugün açık bir işçi
kıyımı ile karşı karşıyadır. 31 Mart Seçim-
leri sonrası belediyelerde yaşanan işçi
kıyımı ve emek düşmanlığına maalesef
Yunusemre Belediyesi de eklendi.
200’den fazla arkadaşımız keyfi gerekçel-
erle, haksız ve hukuksuz bir şekilde işten
çıkarılmıştır. Bugün, haksız, hukuksuz ve
keyfi olarak işlerinden edilen Yunusemre
emekçilerinin yalnız olmadığını göster-
mek için buradayız” dedi.

“HAKSIZ, HUKUKSUZ, KEYFİ BİR UYGULAMA”

Manisa’da 31 Mart’ta CHP’ye geçen Yunusemre Belediyesi’nde 200’den fazla çalışanın
işten çıkarıldığını iddia eden Hizmet İş Manisa Şubesi, belediye önünde açıklama yaptı

YUNUSEMRE BELEDiYESi’NDE iŞÇi KIYIMI

‘200’DEN FAZLA iŞÇi
iŞTEN Mi ÇIKARILDI?
HAK-İŞ Konfederasyonu’na bağlı
Hizmet-İş Manisa Şubesi üyeleri,
Yunusemre Belediyesi’nin önünde
basın açıklaması yaptı. HAK-İŞ
Manisa Temsilcisi ve Hizmet-İş
Manisa Şube Başkanı Rahmi Okan
Polat, Yunusemre Belediyesi’nde
200’den fazla işçinin çıkarıldığını
öne sürdü. İşten çıkarmaların her
yerel seçim sonrasında yönetimi
değişen belediyelerde yaşandığını
hatırlatan Polat, işçi kıyımlarının
artık bir utanç kaynağı haline
geldiğini vurguladı. 

MANİSA’DA eylül ayı yağışları da be-
raberinde getirdi. Ayın başından bu

yana aralıklarla etkili olan yağmur
yağışları toprağı sularken, şehir merkez-
lerini ve üreticileri olumsuz etkiliyor. Ma-
nisalılar, yağışların ne kadar devam edeceğini merak ederken, hava du-
rumunu da yakından takip ediyor. Meteoroloji Genel Müdürlüğü, kentte 14
Eylül Cumartesi ve 15 Eylül Pazar günü hava durumuna ilişkin raporu
paylaştı. Buna göre hafta sonunda yağmur yağışı bekleniyor.

METEOROLOJİ HAVA DURUMUNU PAYLAŞTI

Manisa’da hafta sonu
yağmur var!

Emniyet Müdürü Aktaş şehit 
ailelerini yalnız bırakmıyor   

Vali Unlü Şehzadeler ve Yunusemre 

VALİ Enver Ünlü, Şehzadeler
ve Yunusemre ilçelerinin muh-

tarları ile bir araya gelerek istek ve
taleplerini dinledi. Vatandaşların
taleplerini ve ihtiyaçlarını en iyi şek-
ilde karşılamak için muhtarların
görüşlerinin yol gösterici olduğunu
ifade eden Vali Ünlü, birlikte daha
güzel bir mahalle ve şehir inşa
etmek için bu tür toplantıların
devam edeceğini belirtti.

muhtarlarıyla ile bir araya geldi

6’da

5’te

2’de

5’te

7’de

Somalı çiftçi tarlada kalan 
ürünlerini ücretsiz dağıttı!

MANİSA'NIN Soma ilçesinde is-
minin açıklanmasını istemeyen bir

çiftçi, artan üretim maliyetleri ve düşen
fiyatlar nedeniyle tarlasında kalan son
domates mahsulünü vatandaşlara
ücretsiz olarak dağıttı. 
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Cansu MERİÇ

Manisa İl Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş, eşi Polis Eşleri
Derneği Manisa Şubesi Baş-
kanı Nuray Aktaş ve Salihli İlçe
Emniyet Müdürü Burhan De-
mirkan ve eşi Çiğdem Demirkı-
ran şehit polis memuru İsmail
Var'ın ailesini ziyaret etti.   

Manisa’da göreve geldiği
günden itibaren şehit ailelerini
yalnız bırakmayan ve her fır-
satta evlerine misafir olarak
hatırlarını soran Manisa İl Em-
niyet Müdürü Fahri Aktaş; eşi
Polis Eşleri Derneği Manisa
Şubesi Başkanı Nuray Aktaş
ve Salihli İlçe Emniyet Müdürü
Burhan Demirkan ve eşi Çiğ-

dem Demirkıran ile birlikte Sa-
lihli'de şehit ailesini ziyaret
etti. 

Diyarbakır'da görevi sıra-
sında bölücü terör örgütü
mensupları tarafından kara-

kola yapılan baskın sonu-
cunda şehit olan Polis Me-
muru İsmail Var'ın eşi Dilek
Var ve oğlu Selahattin Var'a
gerçekleştirilen ziyarette Em-
niyet Müdürü Aktaş aileyle bir

süre sohbet etti. Gerçekleştiri-
len ev ziyaretinde şehit ailele-
rinin her zaman yanında
olduklarını belirten Aktaş, "Şe-
hidimizin ruhu şad olsun"
dedi.  iHa

Emniyet Müdürü Aktaş şehit ailelerini 
yalnız bırakmıyor   

Kula Belediye Başkan
Vekili Semra Gündüz, Manisa
Kamp ve Karavan Derneği Yö-
netimini Kula’da ağırladı. 

Manisa Kamp ve Karavan
Derneği Yönetim Kurulu Baş-
kanı Ali Yerlikaya, Başkan Yar-

dımcıları Nil Özbay Işık ve
Hakan Işık, Kula Belediye
Başkan Vekili Semra Gün-
düz’ü ziyaret etti. Kula-Salihli
Jeopark Turizm Sorumlusu Ali
Karataş ve karavan sever öğ-
retmen Hurşit Cevahir'in de
hazır bulunduğu ziyarette,
Ekim ayında Kula Jeopark Zi-

yaretçi Merkezi alanında dü-
zenlenmesi planlanan karavan
kampı etkinliği ile ilgili görüş
alışverişinde bulunuldu. 

Manisa Kamp ve Karavan
Derneği Başkanı Ali Yerlikaya
ve beraberindeki heyeti Ku-
la’da ağırlamaktan memnuni-
yet duyduğunu ifade Kula

Belediye Başkan Vekili Semra
Gündüz, “Manisa’nın turizm-
deki cazibe merkezi olan
güzel ilçemiz Kula’nın turizm
hareketliliğini arttırmayı hedef-
liyoruz. Türkiye’nin ilk ve tek
tescilli UNESCO Global Jeo-

parkı’na sahip ilçesi olarak
kamp ve karavan turizmi ile il-
gili böyle bir etkinliğe ev sa-
hipliği yapmak heyecan verici
bir şey, bunun için jeopark
alanımızda altyapı oluşturmak
için çalışmalarımız olacak”

dedi. Manisa Kamp ve Kara-
van Derneği Başkanı Ali Yerli-
kaya ve yönetim kurulu
üyeleri, Kula Belediye Başkan
Vekili Semra Gündüz'e ilgi ve
desteklerinden dolayı teşekkür
etti.

Karavan ve kamp severlerin yeni
gözdesi, Kula olacak

Karavan ve kamp severlerin yeni
gözdesi, Kula olacak
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 234 67 67

GÖZDEM ECZANESİ
0236 237 88 00

ÇİPİLLER ECZANESİ 

UNCUBOZKÖY ECZANESİ 

0236 237 27 57

0236 233 44 77

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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YENİ HAYAT ECZANESİ
1908 - Osmanlı Ahrar Fırkası kuruldu.
1919 - Sivas'ta İrâde-i Milliye gazetesi yayınlanmaya başlandı.
1922 - Bursa'ya bağlı Karacabey ilçesi düşman işgalinden kurtuldu.
1922 - İzmir'e bağlı Bergama ilçesi düşman işgalinden kurtuldu.
1923 - Lozan Antlaşması uyarınca Edirne'ye bağlı Karaağaç Tren İstasyonu Yunanlardan
teslim alındı.
1933 - Türkiye ile Yunanistan Dostluk Antlaşması imzaladı.
1940 - Macar askerleri Romanya'yı ilhak ettikleri sırada Ip Katliamı'nı gerçekleştirdi.
1944 - Radyo istasyonlarının kurulması ve genişletilmesi yasası çıktı.
1954 - Fransa, Profesör Tevfik Remzi Kazancıgil'e Légion d'honneur nişanı verdi.
1956 - Akis dergisi toplatıldı.
1960 - Irak, İran, Kuveyt, Suudi Arabistan ve Venezuela OPEC'i kurdu.

GÜNÜN OLAYI

Manisa’da bir devlet okulunda idareciye silah çekme iddiası infial yarattı

Başkan Koray Özgürler: “Artık yeter!”
CANSU MERİÇ
TÜRK Eğitim Sen Manisa Şube Baş-

kanı Koray Özgürler Manisa’da bir devlet
okulunda idareciye silah çekme olayı ile il-
gili açıklama  yaptı. Başkan Koray Özgürler
“şiddete hayır, artık yeter”dedi  ve sözle-
rine şöyle devam etti; “11 Eylül 2024 günü
merkez ilçelerimizin birinde okul idarecile-
rine silah çekme hadisesi yaşandı. Bakanlı-
ğımızın “Ders saatleri içerisinde öğrenci

velilerin okula almama” kararı, faciayı ön-
ledi. Öğrencilerimizin okuldan çıktıktan
sonra yaşanan bu hadisenin tekerrür etme-
yeceğinin bir garantisi var mı? Sendika
olarak iki yıldır Öğretmenlik meslek kanu-
nun zenginleştirilmesi çağrılarımızın ne
kadar yerinde olduğu tekrar anlaşılmıştır.
“Karşıyız!” demekle sadece meslektaşları-
mız mağdur edilmektedir. Halen TBMM
genel kurulunda görüşülen öğretmenlik

meslek kanunu ivedikle hayata geçirilmeli-
dir. Okullarımıza güvenlik görevlilerinin gö-
revlendirilmesi öneme haiz bir konudur.
İbrahim okutan öğretmenimizin şehit edili-
şinin daha altı ayı geçmedi üzerinden. Si-
yaset kurumuna “Bıçak kemiğe dayandı
geçti. Artık kemiklerimizi zorluyor.Bir çare!”
diyoruz. Yaşanan menfur saldırının bir
daha yaşanmaması temennisi ile geçmiş
olsun dileklerimizi paylaşırız” 

24 yıl hapis cezası vardı, Manisa’da yakalandı   
MANİSA’NIN Salihli ilçesinde çeşitli suçlar-

dan aranan ve 24 yıl 9 ay 15 gün kesinleşmiş
hapis cezası bulunan hükümlü, jandarma ekipleri
tarafından yakalandı.   

Nitelikli suçlardan aranan şahısların yakalan-
masına yönelik çalışmalarını sürdüren Manisa İl
Jandarma Komutanlığına bağlı Salihli İlçe Jan-
darma Komutanlığı ekipleri, Uyuşturucu veya
Uyarıcı Madde Ticareti Yapma veya Sağlama
suçu gibi çeşitli suçlardan aranan ve kesinleşmiş
24 yıl 9 ay 15 gün hapis cezası olan firari şüpheli
Y.A.’nın (38) Durasıllı Mahallesi’nde saklandığını
tespit etti. Şüpheli düzenlenen operasyonla kıs-
kıvrak yakalanıp, gözaltına alındı. 

Şüpheli Y.A. Jandarmadaki işlemlerinin ar-
dından Salihli T Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumuna
teslim edildi. İHA

Turgutlu Belediyesi Zabıtası’ndan 
modernizasyon adımı   
Manisa'nın Turgutlu ilçesinde, kısa bir süre önce görüntü
ve ses kaydı yapan yaka kameralarını kullanmaya başlayan
Turgutlu Belediyesi zabıta ekipleri, şimdi de tablet bilgisa-
yarlara geçiş yaparak modernizasyon sürecini hızlandırdı.   

VATANDAŞLARIN daha kali-
teli hizmet almasını amaçlayan
Turgutlu Belediyesi Zabıta Mü-
dürlüğü ekipleri, teknolojiyi bu
hedef doğrultusunda etkin bir
şekilde kullanmaya başladı. Yeni
uygulama kapsamında, zabıta
ekipleri artık çalışmalarını tablet
bilgisayarlar üzerinden yürüte-
cek. Ekipler, tablet bilgisayarlarla
TC kimlik numarası ile sorgu-
lama yapabilecek, işyerinin
açma ve çalışma ruhsatını kont-
rol edebilecek, doğrudan ceza
yazabilecek ve tutanak tutabile-
cek. Bu sayede, çözüm süreçleri
hızlanacak ve hizmet kalitesi ar-
tacak. 

EKİPLER İŞGAL 
DENETİMLERİNE 
DEVAM EDİYOR
Turgutlu Belediyesi Zabıta

Müdürlüğü ile İlçe Emniyet Mü-
dürlüğü ekipleri, yayaların cadde
ve sokaklardaki kaldırımları gü-

venli kullanabilmeleri amacıyla
Turgutlu genelinde pek çok nok-
tada denetimlerini gerçekleştirdi.
Denetimler sırasında kanun ve
mevzuata aykırı olarak motorlu
araç, ticari malzeme ve gıda
ürünlerini kaldırım ve yol kenar-
larına yerleştiren işyerleri hak-
kında gerekli cezai işlemler
uygulandı. Kaldırım ve yol işgali-
nin önüne geçmek adına dene-
tim ve çalışmalar devam
edecek. 

Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın, “Zabıta ekiplerimizin
teknolojiyi kullanarak hizmet ka-
litesini artırmayı amaçlıyoruz.
Tablet bilgisayarların kullanımı,
hem vatandaşlarımızın taleple-
rine daha hızlı yanıt vermemizi
sağlayacak hem de ekiplerimizin
iş süreçlerini daha verimli hale
getirecek. Teknolojik yeniliklerle
hizmet anlayışımızı geliştirmeye
devam edeceğiz” dedi.  İHA

Manisa’da kaçak sigara operasyonu   
MANİSA İl Emniyet Müdür-

lüğü Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Mü-
dürlüğü ve Akhisar KOM Büro
Amirliği ekipleri tarafından 5607
SKM (Kaçakçılıkla Mücadele
Kanununa Muhalefet) suçunun
önlenmesine yönelik Turgutlu
ve Akhisar ilçelerinde operas-
yon düzenlendi.  

M.Ç. (35), E.S. (38), İ.S.
(60) isimli şüphelilerin ev ve iş
yerlerinde yapılan aramalarda;
38 bin 600 adet içi kıyılmış
tütün doldurmuş makaron (si-

gara), 92 bin 600 dal boş ma-
karon, 556 paket gümrük ka-
çağı sigara, 782 adet kesilmiş
TAPDK bandrolü, 118 kilogram
kıyılmış tütün, 32 paket pipo tü-
tünü, 20 adet elektronik sigara,
5 adet elektronik sigara likiti, 2
adet kompresör, 2 adet elek-
trikli sigara sarma makinesi, 1
adet 7.65 mm ruhsatsız ta-
banca ele geçirildi. 

Şüpheli 3 kişi hakkında
5607 SKM suçundan adli tahki-
kata başlandığı bildirildi.  

İHA
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MANİSA'NIN Kırkağaç ilçe-
sinde deseni, kokusu, tadı ve
uzun dayanmasıyla ünlenen
Kırkağaç kavununda ilk hasat

yapıldı. Bu yıl 30 bin ton rekol-
tenin beklendiği hasat geçtiği-
miz yıla göre 1 ay geç başladı. 

Özellikle kış sofralarının

vazgeçilmezi haline gelen Kırık-
ağaç kavununda hasat başladı.
Deseni, kokusu, tadı ve uzun
dayanmasıyla ünlenen Kırk-
ağaç kavununda hasat, yaz
yağmurları nedeniyle yaklaşık 1
ay gecikti. Yaklaşık 30 bin ton
rekoltenin beklendiği hasat
sonrası kavunlar Türkiye'deki
özel restoranlar, manav ve mar-
ketlerin yanı sıra ihracata gön-
derilecek.  

50 yıldır Kırkağaç'ta kavun
ekimi yaptıklarını söyleyen çiftçi
Alaattin Sarıaslan, “Yaklaşık 50
yıldır Kırkağaç'ta çiftçilikle uğ-
raşıyorum. Kavun üretimi için
mücadele ediyorum. Şimdilik
hasadımızı yaptık. Daha sonra
bu kavunlarımızı depolara taşı-
yoruz. Kapalı ve muhafazalı
yerlerde kışa kadar bekletilme-

sini sağlıyoruz. Mecburen çift-
çimizin daha çok faydalanabil-
mesi için kavunlarımızı
asıyoruz. İnşallah hayırlısı olur”
diye konuştu. 

10 bin dekarlık alanda 30
bin tonluk rekolte hedefledikle-
rini söyleyen Kırkağaç Ziraat
Odası Başkanı Emin Özarı, "Bu
sene meşhur Kırkağaç kavunu-
muzun hasadı biraz gecikti.
Onun da sebebi ekim zamanı
yağmurların bol olmasından
dolayıdır. Her sene 15 Ağus-
tos'ta hasat başlardı ama bu yıl
eylül ayına geldik. Ama kavun-
larımız her zamanki güzelliğiyle,
her zamanki tadı, nefasetiyle,
aromasıyla hasat edilmeye
başladı. Bir hasat sezonunun
daha heyecanını yaşıyoruz.
İçinde bulunduğumuz bu tarla
10 dekarlık bir tarla. Üreticimiz

buradan kavunlarını kesip de-
polara götürüyor. Bizim kavun-
larımız en büyük özelliği
dayanıklı olması. Bunları kış ay-
larında satmak için depoları-
mıza koyuyoruz" dedi. 

"TÜKETİCİLER KIŞ
AYLARINDA YAZ 

MEYVESİ YİYORLAR" 
Kırkağaç kavununun de-

polanabildiği için kış aylarında
da tüketildiğini söyleyen Özarı,
"Bugün satarsak bu kavunu-
muzu çiftçimiz kilosunu 6-7
TL'den satabilirken, depolarda
muhafaza edip kışın satması
durumunda ise kilosunu 15-16
TL'den verebiliyor. Çiftçilerimiz
de o yüzden zahmetli ve mas-
raflı olmasına rağmen daha
fazla gelir edebilmek için bunu
tercih ediyor. Bu tüketiciler
için de iyi oluyor. Çünkü kışın

yaz meyvesi yeme imkânı bu-
luyorlar. Kırkağaç kavunumuz
artık yeni çeşitlere dönüşüyor.
Mesela sarı dilimli kavunumuz
var, yeşil dilimli kavunumuz
var. Tüketicilerimiz bunları
daha çok tercih ettiği için artık
Kırkağaç benekli orijinal kavu-
numuzun şekli de değişiyor.
Kırkağaç Altınbaş kavunumuz
2 bin dekarlık alanda ekildi bu
yıl. Toplamda 6 bin ton rekolte
bekliyoruz. Tabii diğer çeşitle-
rimiz de var, onlarla birlikte
toplam 10 bin ton kavunumuz
var. Bunun da toplam rekoltesi
30 bin ton oluyor. Bu vesileyle
2024 kavun hasat yılının her-
kese hayırlı olmasını diliyorum.
Allah kazançlarını bol etsin.
Tüketicilerimize de ağız ta-
dıyla yemeği nasip etsin”
dedi.  İHA

10 bin dekarlık alanda 30 bin ton rekolte bekleniyor… Hasat bu yıl yaklaşık 1 ay gecikti   

Kırkağaç kavununda ilk hasat yapıldı   

İZFAŞ tarafından düzenle-
nen Marble İzmir Uluslararası
Doğaltaş ve Teknolojileri Fuarı-
nın ana sponsoru olan ÇEMAR
Mermer San. ve Tic. A.Ş., 23-
27 Eylül tarihleri arasında
İtalya’nın Verona şehrinde sek-
törün dünyadaki en önemli
fuarı olarak gösterilen Verona
Marmomac Fuarının da ana
sponsoru oldu. Katıldıkları fuar-
larda hem ihracata yönelik ça-
lışmalar yapan firma
Türkiye’nin de tanıtımına da

büyük katkı sağlıyor. 
Manisa’dan tüm dünyaya

açılan ÇEMAR Mermer San. ve
Tic. A.Ş., hem ülke tanıtımına
hem de ihracata önemli katkılar
sağlamaya devam ediyor. Geç-
tiğimiz aylarda İzmir’de düzen-
lenen Marble İzmir Uluslararası
Doğaltaş ve Teknolojileri Fuarı-
nın ana sponsoru olan ÇEMAR
şimdi de sektörün dünyadaki
en önemli fuarlarından biri olan
Verona Marmomac Fuarının da
ana sponsoru oldu. ÇEMAR

Traverten-Mermer Genel Mü-
dürü Yusuf Yalçın, sadece şir-
ketlerinin tanıtımı değil hem
sektörün hem de Türkiye’nin
tanıtımına da katkı sağladıkları
için mutlu olduklarını söyledi. 

İTALYA’DAKİ FUARIN 
ANA SPONSORU 

OLDULAR 
İtalya’da verimli bir fuar

geçirmeyi hedeflediklerini anla-
tan ÇEMAR Traverten-Mermer
Genel Müdürü Yusuf Yalçın,
“Sektördeki herkes biliyor ki biz

İzmir’de çok verimli bir fuar ge-
çirdik. Gerçekten çok çalıştık.
Emeğimizin de karşılığını fazla-
sıyla aldığımız gördük. Şimdi
İtalya’daki Verona Fuarı için var
gücümüzle çalışıyoruz. Nitekim
fuar malzemeleri de yüklen-
meye başlandı. Harıl harıl çalı-
şıyoruz. İzmir Fuarından çok
daha verimli bir fuar geçirmek
için ekibimizle birlikte gayret
ediyoruz. Biz iki fuarın da ana
sponsoruyuz. Bu ana sponsor-
luğun vermiş olduğu sorumlu-
luk duygusu ve edinmiş

olduğumuz tecrübe ile çok ve-
rimli bir fuar geçireceğimize
inanıyorum” dedi. 

“SADECE ŞİRKETİMİZİ 
DEĞİL ÜLKEMİZİ DE 
TEMSİL EDİYORUZ” 

Yurtdışı fuarlarında sadece
şirketlerini değil Türkiye’yi tem-
sil etme gibi önemli bir misyon-
ları olduğunu da belirten Yalçın
şunları söyledi: “Beklentimiz ci-
romuzun daha da yükselmesi,
müşteri ilişkilerimizin daha da
gelişmesi, ülkemizin ihracat ra-
kamlarına önemli bir katkıda

bulunmak. Bizim fabrikamızda
yaptığımız çok ciddi yatırımlar
var. Bunların karşılığını alabil-
mek için var gücümüzle çalışı-
yoruz. İki fuarın da ana
sponsoru olarak sorumluluğu-
muzun bilincindeyiz. Biz sa-
dece şirketimizi temsilen
İtalya’ya gitmiyoruz. Aynı za-
manda sektörü ve ülkemizi de
temsil etmenin mutluluğu ve
sorumluluk duygusu ile iyi bir iş
çıkarmaya çalışıyoruz. Bütün
gayretimiz ve duamız bu
yönde.”  İHA

İzmir Fuarından sonra Verona Fuarının da ana sponsoru olan ÇEMAR hem ülke tanıtımına hem de ihracata katkı sağlıyor 

İtalya’da Türkiye’nin parlayan yıldızı olacak 

MASKİ Genel Müdürlüğü
ve Manisa Celal Bayar Üniver-
sitesi Sürekli Eğitim Merkezi
(MCBÜSEM) arasında eğitim iş
birliği protokolü imzalandı. 

Protokol kapsamında,
MASKİ personeline MCBÜ-
SEM tarafından ‘İletişim Yöne-
timi Eğitimi’ düzenlenecek.
Kurslar uzman eğitmenler tara-
fından teorik ve pratik uygula-
malarla verilecek.   

Manisa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) Genel Mü-
dürlüğü, Manisalılara daha iyi
ve kaliteli hizmet verebilmek
adına Manisa Celal Bayar Üni-
versitesi Sürekli Eğitim Merkezi
(MCBÜSEM) işbirliğiyle perso-

nellerine yönelik ‘İletişim Yöne-
timi Eğitimi’ düzenleyecek. Eği-
tim programları uzman
eğitmenler tarafından teorik ve
pratik uygulamalarla verilecek.
MASKİ Genel Müdürü Talat
Postacı ve Celal Bayar Üniver-
sitesi Sürekli Eğitim Merkezi
(MCBÜSEM) Müdürü Dr. Öğr.
Üyesi Cenk Yoldaş arasında
protokol imzalandı. 

“HALKIMIZLA SÜREKLİ 
İLETİŞİMDE OLAN 

PERSONELİMİZ İÇİN 
BU EĞİTİM ÖNEMLİ” 

Genel Müdür Talat Pos-
tacı, İletişim Yönetimi Eğitimle-
rinin MASKİ personeli için
önemli olduğunu belirterek,

“Personelimizin halkımızla olan
iletişimini güçlendirmek adına
düzenlenecek bu eğitimlerin
önemi büyük” dedi. 

“MASKİ İLE İŞBİRLİĞİ 
İÇİNDE OLMAKTAN 

DOLAYI MUTLUYUZ” 
MCBÜSEM Müdürü Dr.

Öğr. Üyesi Cenk Yoldaş ise,
üniversitenin her zaman kamu
kurum ve kuruluşlarıyla iş birli-
ğine açık olduğunu belirterek,
“MASKİ personeline iletişim
yönetimi eğitimleri konusunda
destek olmaktan dolayı mutlu-
yuz. Bu protokolün her iki
kurum için de hayırlı olmasını
diliyorum.” şeklinde konuştu.
İHA

MASKi personeline ‘İletişim yönetimi eğitimi’ verilecek   
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HaK-iŞ Konfederasyonu’na
bağlı Hizmet-İş Manisa Şubesi
üyeleri, Yunusemre Beledi-
yesi’nin önünde basın açıkla-
ması yaptı. HAK-İŞ Manisa
Temsilcisi ve Hizmet-İş Manisa
Şube Başkanı Rahmi Okan
Polat, Yunusemre Belediye-
si’nde 200’den fazla işçinin çı-
karıldığını öne sürdü.

Konuya ilişkin açıklama
yapan Polat, “Yunusemre Bele-
diyesi emekçileri bugün açık bir
işçi kıyımı ile karşı karşıyadır. 31
Mart Seçimleri sonrası beledi-
yelerde yaşanan işçi kıyımı ve
emek düşmanlığına maalesef
Yunusemre Belediyesi de ek-
lendi. 200’den fazla arkadaşı-

mız keyfi gerekçelerle, haksız
ve hukuksuz bir şekilde işten
çıkarılmıştır. Bugün, haksız, hu-
kuksuz ve keyfi olarak işlerin-
den edilen Yunusemre
emekçilerinin yalnız olmadığını
göstermek için buradayız”
dedi.

İşten çıkarmaların her yerel
seçim sonrasında yönetimi de-
ğişen belediyelerde yaşandığını
hatırlatan Polat, işçi kıyımlarının
artık bir utanç kaynağı haline
geldiğini vurguladı. Belediye
başkanlarının asli görevinin,
kendisine yetki veren vatan-
daşlara hizmet üretmek oldu-
ğunu altını çizen Polat,
açıklamasını şöyle sürdürdü:

“31 Mart Seçimleri sonrası
Yunusemre Belediye Başkanı

olarak seçilen Semih Balaban,
Yunusemre’ye hizmet etmek
yerine, emekçi arkadaşlarımızın
iş akdini haksız yere feshetmiş-
tir, ‘belediye emekçilerini nasıl
mağdur edebilirim’in derdine
düşmüştür. Yunusemre’de yerel
seçimlerden bugüne, kadar
geçen sürede, belediye emek-
çisi arkadaşlarımız siyasi gö-
rüşleri nedeniyle haksız yere
işlerinden edilmiştir. Ülkemizde
yaşanan ağır ekonomik şartla-
rın altında bile hala belediye
emekçileri için ek protokol ve
ücretlerinde hiçbir iyileştirme
yapılmamıştır. Ayrıca iş kanu-
nuna aykırı olarak görev yerleri
değiştirilen emekçiler mob-
binge maruz kalmaktadır. Bu
zulümdür, adaletsizliktir. İnsan-

ların ekmeğiyle oynamaktır.”
“Yunusemre Belediye Baş-

kanı CHP’li Semih Balaban’a
sesleniyoruz” diyen Polat,
şöyle devam etti: 

“31 Mart öncesi meydan-
larda, ‘AK Parti'ye oy verene
de, MHP'ye oy verene de,
DEM Parti'ye oy vereni de, yani
kimseyi ayırt etmeyeceğiz.
Bütün partilere oy verenler
bizim baş tacımız olacak’ der-
ken seçim sonrası şehri için
emek verenlerin alın terini bu
şehir için akıtanları hiç bir ge-
rekçe göstermeksizin işlerinden
ediyorsunuz. Seçimler öncesi
yine ‘Ulaşılan, halkla iç içe olan
bir belediye başkanını hep bir-
likte yaşayacaksınız diyorum’
derken belediye emekçilerini

neden ayrımcılığa maruz bırakı-
yorsunuz. Bu sizin birlik anlayı-
şınız, bu mu sizin yönetim
tarzınız. Yaptığı işin gerektirdiği
hiçbir riskten çekinmeden
gece-gündüz, kar-kış feda-
kârca, onuruyla, alın teriyle
çalışan bu insanlar, işten çıka-
rılmayı, baskı ve mobbinge
maruz bırakılmayı gerektirecek
ne yaptı, suçları nedir? Sendi-
kamız üyesi emekçiler kimse-
siz ve de yalnız değildir. İş
akdinin feshedilmesini gerekti-
ren haklı bir neden olmaksızın,
sözde gerekçelerle arkadaşla-
rımızın ekmeğiyle oynanma-
sına asla müsaade
etmeyeceğiz. Arkadaşlarımıza
keyfi kararlarla görev yerleri
değiştirilmek suretiyle baskı

ve mobbing uygulanmasına
göz yummayacağız. Bu durum
seçimlerin ardından HAK-
İŞ/Hizmet-İş üyesi emekçilere
yönelik bir ‘cadı avı’dır. Buna
müsaade etmeyeceğiz. Türki-
ye’nin en büyük, en güçlü ve
en etkin sendikası olarak Yu-
nusemre Belediyesi emekçile-
rinin sonuna kadar yanındayız.
Tüm Türkiye’de yaşanan işçi
kıyımlarına karşı sürdürdüğü-
müz haklı mücadeleyi Yunu-
semre’de de kararlılıkla
sürdüreceğiz. İşten çıkarılan
üyelerimiz işlerine iade edilin-
ceye, hukuksuz görev değişik-
likleri son buluncaya kadar
mücadelemizi hem burada,
hem de hukuki süreçte kararlı-
lıkla sürdüreceğiz.”

Manisa’da 31 Mart’ta CHP’ye geçen Yunusemre Belediyesi’nde 200’den fazla çalışanın işten çıkarıldığını iddia eden Hizmet İş Manisa Şubesi, belediye önünde açıklama yaptı

Yunusemre Belediyesi’nde işçi kıyımı
‘200’den fazla işçi çıkarıldı’ iddiası!

YunusEMRE Belediye
Başkanı Semih Balaban, kent-
sel dönüşüm kapsamında yer
alan Laleli ve Mesir mahallesi-
nin sakinleri ile bir araya gele-
rek, “Halkımızın istemediği
hiçbir şeye asla müsaade et-
meyeceğiz” dedi.   

Laleli ve Mesir mahallesi-
nin sakinleri kentsel dönüşüm
ile ilgili gerçekleştirilen toplan-
tıda Yunusemre Belediye Baş-
kanı Semih Balaban ve ekibiyle
bir araya geldi. 

Yunus Emre Millet Çar-
şısı’nda yapılan toplantıya Yu-

nusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban, Belediye Baş-
kan Yardımcısı Emine Özge
Arslan, İmardan Sorumlu Baş-
kan Danışmanı Yusuf Ataç, çe-
şitli illerde birçok derneğin
gönüllü hukukçusu Erbay
Yucak, Laleli Mahallesi Muhtarı
Yadigar Şahin, Mesir Mahal-
lesi Muhtarı Semra Geçer ve
iki mahallenin sakinleri katıldı. 

Toplantıda konuşan Baş-
kan Balaban, kentsel dönü-
şüm konusunda her zaman
vatandaşların yanında olduk-
larını belirterek “Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız
Ferdi Zeyrek ile geçtiğimiz
günlerde bu konuyla ilgili top-
lantı gerçekleştirerek büyük-
şehrin öncülüğünde bu süreci
birlikte götürebileceğimizi ko-
nuşmuştuk. Bu bizim görevi-
miz. Biz her zaman sosyal

demokrat bir anlayış ile halkı
kucaklayıp halk ile beraber bu
belediyeciliği yapacağız. Hiç
kimseyi de ötekileştirmeden
bu sorunların çözümünde hal-
kın istediği şekilde mücadele-

mizi sürdüreceğiz. Halkımızın
emeği kutsaldır. Şuanda otur-
dukları evleri bin bir zahmet ve
emekle sahip oldular. Bu
emeğe sahip çıkmak bizim
görevimiz. Asla bir kesimin çı-

karları için hareket etmedik ve
etmeyeceğiz. Her zaman hal-
kımızın yanındayız. Halkımızın
istemediği hiçbir şeye asla
müsaade etmeyeceğiz” dedi.
iHa

Kentsel dönüşümde halk ne isterse o olacak   

TiCaRET Bakanlığı'nın,
emlak alım satımında kayıt dışı-
lığı önlemek amacıyla ilan plat-
formlarında uygulayacağı
"doğrulanmış ilan" düzenle-
mesi pazar günü başlıyor. 31
Aralık 2024 tarihine kadar geçiş
süreci öngörülen düzenleme 1
Ocak 2025 itibarıyla tamamen
devreye alınacak. Ticaret Ba-
kanlığı'nın, tüketici haklarını ko-
rumak, sahte ilanlarla
vatandaşların karşılaştığı fiyat
manipülasyonlarının önüne
geçmek, taşınmaz ticaretinde
kayıt dışılığı önlemek amacıyla
ilan platformlarında uygulaya-
cağı "doğrulanmış ilan" düzen-
lemesi pazar günü itibarıyla
başlıyor. Düzenleme kapsa-
mında Bakanlıkça kurulan
Elektronik İlan Doğrulama Sis-
temi (EİDS), bu tarihte devreye
alınacak ve yılbaşından itibaren
zorunlu olarak emlak ticare-
tinde uygulanacak. Böylelikle,
platformlardaki emlak ilanları,
taşınmaz sahibi, bu kişinin bi-
rinci ve ikinci derece hısımları
veya eşi tarafından verilebile-
cek ya da taşınmaz sahibince
yetkilendirilen emlak işletme-
since sunulabilecek.

Sistemle taşınmaz sahibi,
emlak işletmesini e-Devlet'te

oluşturulan ekrandan yetkilen-
direcek, bu ekrandan ilana
konu taşınmazı, yetki vermek
istediği emlak işletmesini ve
süresini belirleyerek işlemini ta-
mamlayabilecek.

20 Bin EMLaKÇı YETKi 
BELGEsi iÇin 

MÜRaCaaT ETTi
Türkiye Emlak Müşavirleri

Federasyonu Başkanı Hacı Ali
Taylan, emlakçıların, 15 Eylül'de
uygulamaya alınacak olan doğ-
rulanmış ilan düzenlemesi için
gerekli hazırlıkları tamamladığını
bildirdi. Taylan, konutta "doğru-
lanmış ilan" düzenlemesine yö-
nelik değerlendirmede bulundu.

Sektör temsilcileri olarak uy-
gulamayı desteklediklerini belir-
ten Taylan, elektronik ilan
doğrulama sisteminin 15 Ey-

lül'de uygulanmaya başlayaca-
ğını ancak düzenlemenin 1
Ocak 2025'e kadar zorunlu ol-
mayacağını ifade etti.

Emlakçılar olarak gerekli ça-
lışmaları yaptıklarına işaret eden
Taylan, "Türkiye'nin dört bir ya-
nında bulunan odalarımız, komi-
telerimiz, Ticaret Bakanlığına
bağlı ekiplerimiz gerekli açık-
lama ve kamu spotlarıyla sürece
dair hem tüketicileri hem de es-
nafımızı bilgilendirdi.

Dolayısıyla emlak ofislerimiz
konu hakkında yeterince bilgiye
sahip ve düzenlemeyi uygula-
mak için hazır" değerlendirme-
sinde bulundu. Taylan, 1 Ocak
2025'e kadar düzenlemedeki
eksiklerin tespit edileceğine dik-
kati çekerek, bu süreçte de tü-
keticilerin ve esnafın teknik

bakımdan zorlandığı yönlerin
Bakanlıkça inceleneceğini söy-
ledi. Taylan, yeni yılda, doğru-
lanmış ilan uygulamasında
oluşabilecek eksikliklerin gideri-
lerek, düzenlemenin tamamen
zorunlu hale getirileceğini ifade
etti. Emlak sitelerinin de gerekli
altyapı çalışmalarını yaptığını
belirten Taylan, "Bazı emlak ilan
portalları bu düzenlemenin
müşteri kaybına yol açacağını
düşünüyorlar ancak herkes bu
düzenlemeyi uygulamak zo-
runda. 

Bakanlığın çok ciddi yaptı-
rımları olacak. Benim aldığım
bilgide de bütün emlak portalları
altyapısını hazırladı" diye ko-
nuştu. Taylan, düzenlemeyle
yetki belgesi olmayan emlakçı-
ların, emlak portalları üzerinden
ilan veremeyeceğini anımsata-
rak şunları kaydetti:

"Şu an 70 bin düzeyinde Ba-
kanlıktan yetki belgesi almış
emlakçımız var, 20 bin emlak
ofisi de yetki belgesi almak için
müracaat etti. Dolayısıyla bek-
lentimiz yıl sonuna kadar yetki
belgesi almış emlakçı sayısının
90 bin düzeyine ulaşması yö-
nünde.  Hızlı bir şekilde emlak-
çılarımız yetki belgesi almak
için uğraş veriyorlar." aa

Emlak ilanlarında yeni dönem pazar günü başlıyor

Manisa'nın Soma ilçesinde isminin açıklanmasını isteme-
yen bir çiftçi, artan üretim maliyetleri ve düşen fiyatlar nedeniyle
tarlasında kalan son domates mahsulünü vatandaşlara ücretsiz
olarak dağıttı. Çiftçinin bu anlamlı davranışı ekonomik zorlukla-
rın yaşandığı bu dönemde büyük takdir topladı. Soma ilçesine
bağlı Esentepe Aydınlı mevkiinde tarımla uğraşan çiftçi, se-
zonda ürettiği domatesleri düşük fiyatlarla satmak zorunda
kaldı. Ancak hasat döneminin sonuna gelindiğinde, domates fi-
yatlarının iyice düşmesiyle birlikte tarlada kalan son mahsulü
satmanın ekonomik olmayacağını düşündü. Bunun üzerine, ihti-
yaç sahiplerine destek olmak amacıyla domatesleri ücretsiz ola-
rak dağıtmaya karar verdi. 

“GELin, DOMaTEsLERiMi ÜCRETsiZ aLın”
Tarlasında kalan domatesleri,  Esentepe ve çevresinde yaşa-

yan vatandaşlara "Gelin, son mahsul domateslerimi ücretsiz
alın" çağrısında bulundu. Bölge halkı, çiftçiye bu cömert davra-
nışından dolayı teşekkürlerini iletti. Vatandaşlardan biri, “Bu zor
zamanlarda böyle bir dayanışma görmek bizi çok mutlu etti.
Hem israf olmuyor, hem de insanlar faydalanıyor. Çiftçimizden
Allah razı olsun” diyerek duygularını dile getirdi.

Somalı çiftçi tarlada kalan
ürünlerini ücretsiz dağıttı!

Cansu MERİÇ
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VALİ Enver Ünlü, Şehzade-
ler ve Yunusemre ilçelerinin
muhtarları ile bir araya gelerek
istek ve taleplerini dinledi. Va-
tandaşların taleplerini ve ihti-
yaçlarını en iyi şekilde
karşılamak için muhtarların gö-
rüşlerinin yol gösterici oldu-
ğunu ifade eden Vali Ünlü,
birlikte daha güzel bir mahalle
ve şehir inşa etmek için bu tür
toplantıların devam edeceğini
belirtti.

Vali Enver Ünlü, yerel yöne-
timlerin ihtiyaçlarını değerlen-
dirmek ve mahallelerin

sorunlarına çözüm bulmak
amacıyla Şehzadeler ve Yunu-
semre ilçelerinin muhtarları ile
düzenlenen toplantıda bir araya
geldi. 

İl Tarım Müdürlüğü Konfe-
rans Salonunda Vali Enver Ünlü
başkanlığında yapılan toplan-
tıya Vali Yardımcıları Nihat Kay-
nar ve Erhan Günay,
Yunusemre Kaymakamı Atilla
Kantay, Şehzadeler Kayma-
kamı Fatih Genel ve kurum mü-
dürleri katıldı.

Toplantının açılış konuşma-
sını yapan Vali Enver Ünlü,
muhtarların mahallelerin sorun-
larını en iyi şekilde bildiklerini

ve bu nedenle onların görüş ve
önerilerinin kendileri için büyük
önem taşıdığını vurguladı. 

Vatandaşların taleplerini ve
ihtiyaçlarını en iyi şekilde karşı-
lamak için muhtarların görüşle-
rinin yol gösterici olacağını
ifade eden Vali Ünlü, “Sizlerin
görüş ve önerileri ile şehrimizi
çok daha yaşanılabilir hale ge-
tireceğiz. Vatandaşlarımızın ihti-
yaçlarını dile getirip bunları ilgili
kurumlarla koordine edip çö-
züme kavuşturacağız. Bu iş bir-
liği ve yakın çalışma kültürüne
biz inanıyoruz. İdare ile yerel
yönetimlerin iş birliği içerisin-
deki bu önemli çalışması ile
kıymetli muhtarlarımız hem
merkezi idarenin mahalledeki
temsilcisi hem de yerel yöne-
timler arasında nabzı tutan kişi-
ler olacak. Çünkü
vatandaşımızla ilk temas kuran
sizlersiniz. Vatandaşlarımız ile
adeta bir köprü görevi görüyor-
sunuz ve bu anlamda sorumlu-
luklarınızın farkındasınız. Çünkü
siz vatandaşlarla her gün mu-
hatap oluyorsunuz ve ulaşabil-
dikleri ilk kişisiniz. Bu sebeple
işbirliği ve diyalog içinde, so-
runlara en hızlı ve etkili çözüm-
leri üretmeye çalışacağız.
Kurum müdürlerimiz de ara-

mızda. Dile getirilen talep ve şi-
kayetlere ilgili kurum müdürleri-
miz cevap verecekler” dedi.

Toplantıya katılan muhtarlar
mahallelerindeki altyapı sorun-
ları, eğitim ve sağlık hizmetleri,
güvenlik ve sosyal yardımlar
gibi birçok başlık altında öneri,
talep ve şikayetlerini dile ge-
tirdi.

Vali Ünlü, muhtarların dile
getirdiği sorun ve taleplerin en
kısa sürede çözüme kavuştu-
rulması için ilgili kurumlarla iş-
birliği içinde çalışılacağını ve
bunun takipçisi olacaklarını be-
lirtti. 

Vali Ünlü Şehzadeler ve Yunusemre
muhtarlarıyla ile bir araya geldi
Vali Ünlü Şehzadeler ve Yunusemre
muhtarlarıyla ile bir araya geldi

SALİHLİ Belediyesi, çölyak
hastalarının özel beslenme ih-
tiyaçlarını karşılamak için Gıda
Bankası aracılığıyla düzenli
glutensiz gıda yardımı yapıyor.

Salihli Belediyesi, ilçedeki
çölyak hastalarına destek
olmak amacıyla önemli bir
sosyal yardım çalışması ger-
çekleştirdi. Belediye, Gıda
Bankası aracılığıyla ihtiyaç sa-
hibi çölyak hastalarına düzenli
olarak glutensiz gıda yardımı

sağlıyor.
Salihli Belediye Başkanı

Mazlum Nurlu, çölyak hastala-
rının özel beslenme gereksi-
nimlerine dikkat çekerek, bu
hassasiyet doğrultusunda dü-
zenli olarak gıda yardımı yapıl-
dığını ifade etti. 

Başkan Nurlu, "Sağlık so-
runları yaşayan vatandaşları-
mızın her zaman yanındayız.
Gıda Bankamız aracılığıyla
çölyak hastalarımıza destek
olmaya devam edeceğiz” şek-
linde konuştu.

Salihli’de çölyak hastalarına büyük destek!

Türkİye Cumhuriyet Mer-
kez Bankası Piyasa Katılımcıları
Anketi'ne göre, Tüketici Fiyat
Endeksi'nde yıl sonu artış bek-
lentisi yüzde 43,14'e geriledi.
Politika faizine ilişkin 3 ay son-
rası için beklenti ise yüzde
46,48'e düştü. TÜFE'de artış
beklentisi 12 ay sonrası için
yüzde 28,71'den yüzde
27,49'a, 24 ay sonrası için
yüzde 19,30'dan yüzde 18,38'e
geriledi - Katılımcıların yıl sonu
dolar/TL beklentisi
37,2760'dan 37,1599'a düşer-
ken, 12 ay sonrası dolar/TL
beklentisi ise 42,0348'den
42,4274'e çıktı.

Türkiye Cumhuriyet Merkez
Bankası (TCMB) Piyasa Katı-
lımcıları Anketi'ne göre, Tüke-
tici Fiyat Endeksi'nde (TÜFE) yıl
sonu artış beklentisi yüzde

43,14'e geriledi.
TCMB, reel ve finansal sek-

tör temsilcileri ile profesyonel-
lerden oluşan 64 katılımcıyla
gerçekleştirdiği eylül ayı Piyasa
Katılımcıları Anketi'ni yayınladı.

Buna göre, geçen ay yüzde
2,22 olan eylül ayı TÜFE artışı
beklentisi, bu anket döneminde
değişim göstermedi. Cari yıl
sonu TÜFE artışı beklentisi ise
yüzde 43,31'den yüzde 43,14'e
düştü.

TÜFE'de artış beklentisi 12
ay sonrası için yüzde
28,71'den yüzde 27,49'a, 24 ay
sonrası için yüzde 19,30'dan
yüzde 18,38'e geriledi.

Katılımcıların yıl sonu
dolar/TL beklentisi
37,2760'dan 37,1599'a düşer-
ken, 12 ay sonrası dolar/TL
beklentisi ise 42,0348'den

42,4274'e çıktı
Bir önceki anket döneminde

25,5 milyar dolar olan yıl sonu
cari işlemler açığı beklentisi, bu
dönemde 22,2 milyar dolara
indi. Gelecek yıl için cari işlem-
ler açığı beklentisi de 24,3 mil-
yar dolara geriledi.

POLİTİkA FAİZİ CArİ

Ay SONU BekLeNTİSİ

yüZDe 50

Cari yıl için Gayrisafi Yurt İçi
Hasıla (GSYH) artış beklentisi
yüzde 3,4'den 3,2'ye, gelecek
yıl için ise yüzde 3,5'den 3,4'e
düştü. TCMB'nin politika fai-
zine ilişkin cari ay sonu beklen-
tisi yüzde 50 olurken 3 ay
sonrası için beklenti yüzde
46,48'e düştü. 12 ay sonrası
için politika faizi beklentisi de
yüzde 33,30'dan yüzde
31,66'ya geriledi. AA

Yıl sonu enflasyon beklentisi yüzde 43,14'e geriledi

MANİSA'NIN Alaşehir ilçe-
sinde beden eğitimi dersi sıra-
sında fenalaşan 11 yaşındaki

M.K. hayatını kaybetti. Kay-
mak'ın ilk belirlemelere göre
kalp krizi geçirdiği öğrenildi. 

Alaşehir ilçesine bağlı Ka-
vaklıdere Mahallesi Atatürk Or-
taokulu öğrencisi M.K. , beden

eğitimi dersinde ısınma çalış-
maları yaparken bir anda yere
düştü. Beden Eğitimi ve Spor
Öğretmeni Berkay Ali Akkaya,
hemen yere düşen çocuğa mü-
dahale etti. Bir taraftan da 112
acil servis ekiplerine haber ve-
rildi. Okula gelen sağlık ekipleri
kalbinin durduğunu tespit ettiği
M.K.’ya ilk müdahaleyi olay ye-
rinde yaptı. M.K. daha sonra
Alaşehir Özel Sarıkız Hastane-
si'ne kaldırdı. Kalbi durmuş va-
ziyette hastaneye getirilen M.K.
burada yapılan tüm müdaha-
leye rağmen hayatını kaybetti.
M.K.’nın cenazesi otopsi için
İzmir Adli Tıp Kurumu'na gön-
derildi.  

Acılı aile Kavaklıdere Ma-

hallesi’ndeki evlerinde taziyeleri
kabul etti. Büyük üzüntü yaşa-
yan baba Rıfat K., "İki arkadaş
yürürken yere yığılmış, müda-
hale etmişler ama kalbi cevap

vermemiş. Bütün bildiğimiz bu.
Kendisinin hiçbir rahatsızlığı
yoktu" dedi.  

Olayla ilgili soruşturma
başlatıldı.   İHA

Okulda fenalaşan çocuk hayatını kaybetti   Okulda fenalaşan çocuk hayatını kaybetti   
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Cansu MERİÇ

Cansu MERİÇ

türKiye Gazeteciler Kon-
federasyonu (TGK) Yönetim
Kurulu, Genel Başkan Nuri Ko-
laylı’nın başkanlığında Trab-
zon’da toplandı. Toplantıya
Manisa’yı temsilen, Manisa Ga-
zeteciler Cemiyeti Başkanı Ali
Filizkan katıldı.

Trabzon Gazeteciler Cemi-
yeti Başkanı Ersen Küçük’ün
ev sahipliğinde yapılan toplan-
tıya TGK Genel Başkanı Nuri

Kolaylı ve yönetim kurulu asil
ve yedek üyeleriyle Denetleme
Kurulu üyeleri katıldı.

Toplantıda Basın İlan Ku-
rumu seçimleri ve basın meslek
yasasıyla ilgili çalışmalar görü-
şüldü. 

Türkiye Gazeteciler Konfe-
derasyonu yönetim kurulu,  ga-
zetelerin ve basın
mensuplarının yaşadığı sorun-
ları ve çözüm için yapılması ge-
rekenleri görüştü. 

Kolaylı, “Biz bir meslek ör-

gütüyüz. Görevimiz mesleği-
mizle ilgili bütün sorunları dile
getirmektir. Bunu da layıkıyla
yapıyoruz. Tüm sorunları, diğer
meslek kuruluşları sessiz kalır-
ken sadece Konfederasyonu-
muz dile getiriyor.” dedi.

Bu arada Kapadokya Gaze-
teciler Cemiyeti Başlanın
Osman Koca, Şubat-Mart ayla-
rında Kapadokya’da yapmayı
planladığı Başkanlar Kurulu
Toplantısı çalışmalarıyla ilgili
bilgi verdi.

TGK’nın gündemine basın meslek yasası vardı

ManiSa’da eylül
ayı yağışları da
beraberinde
getirdi. Ayın
başından bu
yana aralık-
larla etkili
olan yağmur
yağışları top-
rağı sularken,
şehir merkezlerini ve
üreticileri olumsuz etkiliyor.

Manisalılar, yağışların ne
kadar devam edeceğini merak
ederken, hava durumunu da

yakından takip ediyor.
Meteoroloji Genel Müdür-

lüğü, kentte 14 Eylül
Cumartesi ve 15

Eylül Pazar
günü hava
durumuna
ilişkin ra-
poru pay-
laştı.

Buna
göre Mani-

sa’da hafta so-
nunda yağmur yağışı

bekleniyor.
Meteoroloji Genel Müdürlü-

ğü’nde yer alan bilgilere göre

Manisa’da 14 Eylül Cumartesi
günü yağış beklenirken, hava
sıcaklığının ise 31 derece civa-
rında olması öngörülüyor.

Kentte 15 Eylül Pazar günü
de yağmur var. Haftanın son
gününde ise hava sıcaklığı bek-
lentisi 30 derece civarında.

Bu nedenle hafta sonu için
plan yapanların dikkatli olması
öneriliyor. Özellikle açık hava-
daki ören yerlerinde pikniğe gi-
deceklerin, araçlarıyla yola
çıkacak olanların ve ev dışında
etkinlik yapacak olanların hava
durumunu takip ederek dışa-
rıya çıkmaları önem arz ediyor. 

Meteoroloji Genel Müdürlüğü, Manisa’nın hafta sonu hava tahmin raporunu paylaştı… Manisalılara hafta sonu için uyarı var

Manisa’da hafta sonu yağmur var!Manisa’da hafta sonu yağmur var!

Kula Belediye Başkan Ve-
kili Semra Gündüz, Kula Kay-
makamı Ömer Ahmet Özdemir
ile birlikte Sandal Mahallesi’nde
gerçekleştirilen İlköğretim Haf-
tası etkinliklerine katıldı. 

Bu önemli etkinliğin ardın-
dan, Başkan Vekili Gündüz ve
Kaymakam Özdemir, Cuma
günleri Sandal Mahallesi’nde
kurulan pazar yerini ziyaret
ederek, hem esnafla hem de
vatandaşlarla buluştu. Pazarda
alışveriş yapan vatandaşlarla

sohbet eden ve esnafa hayırlı
işler dileklerinde bulunan Gün-
düz, mahalle halkının sorunla-
rını ve taleplerini dinledi.
Başkan Vekili, vatandaşların
ilettiği taleplerin dikkate alına-
cağını ve çözüm odaklı çalış-
maların hız kesmeden

sürdürüleceğini belirtti. Başkan
Vekili Gündüz, belediyenin bu
tür ziyaretlerle halkın nabzını
tutmaya devam ettiğini ve her
türlü sorun karşısında çözüm
üretme gayretinde olduklarını
ifade etti. Ziyaret sırasında Kula
Kaymakamı Ömer Ahmet Öz-
demir de halkla sohbet ederek,
Sandal Mahallesi’ndeki genel
durum hakkında bilgiler aldı.
Kaymakam Özdemir, pazar es-
nafı ve vatandaşlarla yapılan bu
tür ziyaretlerin, yerel yönetimle-
rin halkla birebir iletişimde bu-
lunarak sorunlara doğrudan
müdahale etme imkânı sundu-
ğunu vurguladı. Ziyarete, İlçe
Jandarma Komutanı Üsteğmen
Bayram Yüksel, İlçe Emniyet
Müdürü Ali Rıza Gökmen, İlçe
Milli Eğitim Müdürü Zakir Oku-
muş, İlçe Gençlik ve Spor Mü-

dürü Ufuk Özlem, Sandal Muh-
tarı Ahmet Gökçe ve diğer yet-
kililer de eşlik etti. 

Yetkililer, mahalle halkının

taleplerini yerinde dinleyip not
alarak, Sandal Mahallesi’nin
gelişimi için gerekli çalışmaların
yapılacağını belirtti. 

Başkan Vekili Gündüz Sandal Mahallesi’nde
vatandaşlarla buluştu 

Salihli genelinde temizlik

çalışmalarına hız kesmeden
devam eden Salihli Belediyesi,
bazı bölgelerde çöp konteyner-

lerinin içinin boş olmasına rağ-
men çöplerin konteyner dışına
atıldığını gözlemliyor. Belediye
Başkanı Mazlum Nurlu, vatan-
daşları bu konuda daha duyarlı
olmaya davet ederek, çevre te-
mizliğinin önemine dikkat çekti.

Başkan Nurlu, yaptığı açık-
lamada, “Salihli’mizin temiz,
sağlıklı ve estetik bir çevreye
sahip olması hepimizin ortak
sorumluluğudur. Ancak ne
yazık ki bazı bölgelerde çöp
konteynerlerinin boş olmasına
rağmen çöplerin dışarı atıldı-
ğını görüyoruz. Bu durum,
hem çevre kirliliğine hem de
sağlık sorunlarına yol açabilir.

Vatandaşlarımızdan bu ko-
nuda daha özenli ve dikkatli
olmalarını rica ediyorum. Çöp-

lerin doğru yerlere atılması,
hem şehrimizin görüntüsü
hem de çevre sağlığı için ha-

yati önem taşımaktadır," dedi.
Belediye ekiplerinin, çöp kon-
teynerlerinin düzenli olarak te-
mizlenmesi ve boşaltılması
için çalıştığını vurgulayan Baş-
kan Nurlu, şunları ekledi:
"Tüm vatandaşlarımızın, çöp-
lerini konteynerlere atarken
dikkatli olmasını ve çevremizi
hep birlikte koruma bilinciyle
hareket etmesini bekliyoruz.
Temiz bir Salihli için el birli-
ğiyle çalışmalıyız.”

Salihli Belediyesi, çevre te-
mizliği konusunda farkındalığı
artırmak amacıyla çeşitli bilgi-
lendirme kampanyaları düzen-
lemeye devam edecek. 

Salihli'de çöp konteynerleri kullanımına dair duyarlılık çağrısı

Milliyetçi Hareket Partisi
(MHP) İl Başkanlığı, 12 Eylül Ül-

kücü Şehitlerini Anma Programı
çerçevesinde pilav hayrı düzen-
ledi. İl Başkanı Cüneyt Tosuner
ile partililerin de hazır bulunduğu

hayra vatandaşlar büyük ilgi
gösterdi. Pilav hayrına, MHP İl
Başkanı Cüneyt Tosuner, Yunu-
semre İlçe Başkanı Bülent Ko-
vancıoğlu, Şehzadeler İlçe
Başkanı Şener Özten, Saruhanlı
İlçe Başkanları Baki Ulu, Kamu
Sen İl Temsilcisi Aydın Akagün-
düz ve Ülkü Ocakları İl Başkanı
Emirhan Sallıtepe de katıldı.
Başkan Tosuner, programda
yaptığı konuşmada “Vatan sev-
dalısı 12 Eylül şehitlerimizi hiçbir
zaman unutmadık ve unutma-
yacağız. Ruhları şad, mekanları
cennet olsun” diye konuştu.

MHP 12 Eylül şehitlerini pilav hayrıyla andı
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Türkiye, Birleşik Krallık'a ihracat rekoru kırdı
türKİye, 8,3 milyar do-

larla Birleşik Krallık'a tüm za-
manların en yüksek
ocak-ağustos ihracatını ger-
çekleştirdi.

AA muhabirinin Türkiye İh-
racatçılar Meclisi (TİM) verile-
rinden derlediği bilgilere göre,
Türkiye'nin ihracatı yılın 8
ayında geçen yılın aynı döne-
mine göre yüzde 3,9 artarak
170,8 milyar dolara yükseldi.

Türkiye, 8,3 milyar dolarla
Birleşik Krallık'a tüm zamanla-
rın en yüksek ocak-ağustos
ihracatını gerçekleştirdi.

Türkiye'nin Birleşik Kral-
lık'a ihracatı, ocak-ağustos
döneminde geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 10,8
arttı.

Bu dönemde, Türkiye'nin
en fazla ihracat yapığı ülkeler
Almanya, ABD, Birleşik Krallık,
İtalya ve ABD oldu. 

Almanya'ya yaklaşık 12
milyar dolarlık, ABD'ye 8,8
milyar dolarlık, İtalya'ya 7,6
milyar dolarlık, Irak'a ise 6,8
milyar dolarlık dış satım ya-
pıldı.

Birleşik Krallık böylece

ocak-ağustos döneminde Tür-
kiye'nin en fazla ihracat ger-
çekleştirdiği 3. ülke olarak
kayıtlara geçti.

Birleşik Krallık'a, en fazla
ihracatı 2,7 milyar dolarla oto-
motiv endüstrisi gerçekleştirdi.

Bu sektörü, 1,1 milyar do-
larla elektrik ve elektronik,
982,1 milyon dolarla hazır
giyim ve konfeksiyon, 578,2

milyon dolarla kimyevi mad-
deler ve mamulleri, 427,3 mil-
yon dolarla çelik sektörleri

izledi.
Ülkenin en az talep göster-

diği sektörler ise 6,7 milyon
dolarla zeytin ve zeytin yağı,

8,7 milyon dolarla süs bitkileri
ve mamulleri, 20,8 milyon do-
larla gemi yat ve hizmetleri,

23,6 milyon dolarla fındık ve
mamulleri, 38,6 milyon dolarla
yaş meyve ve sebze oldu.

değer bazında 
İhracat artışında da 

otomotİv 
endüstrİsİ öne çıKtı

Ocak-ağustos döneminde
Birleşik Krallık'a ihracatını
değer bazında en fazla 602,9
milyon dolarla otomotiv en-
düstrisi artırdı.

Otomotiv endüstrisini,
147,6 milyar dolarla çelik, 31,4
milyar dolarla makine ve ak-
samları, 25,3 milyar dolarla
mobilya kağıt ve orman ürün-
leri, 24,1 milyar dolarla mü-
cevher sektörü izledi.

Ülkeye, makine ve aksam-
ları 202,2 milyon dolarlık, mo-
bilya kağıt ve orman ürünleri
286,5 milyon dolarlık, mücev-
her sektörü 68,3 milyon dolar-
lık ihracat gerçekleştirdi.

İller bazında bakıldığında
Birleşik Krallık'a, en fazla ihra-
cat 3,1 milyar dolarla İstan-
bul'dan yapıldı.

Ülkeye, Kocaeli'nden 1,6
milyar dolarlık, Bursa'dan
556,9 milyon dolarlık, Sakar-

ya'dan 510,3 milyon dolarlık
ve İzmir'den 497,3 milyon do-
larlık dış satım gerçekleştirildi.

İKİlİ tİcaret 
hacmİnde 20 mİlyar 

dolar hedeflenİyor
Türkiye ve Birleşik Krallık,

ticaret hacmini artırmak, yatı-
rımları teşvik etmek ve işbirli-
ğini daha da güçlendirmek
adına adımlar atmaya devam
ediyor.

Bu kapsamda, 2024'te ikili
ticaret hacminin 20 milyar do-
ları aşması hedefleniyor. Ay-
rıca, Türkiye ile Birleşik Krallık
arasında güncellenmesi plan-
lanan Serbest Ticaret Anlaş-
ması'nın (STA) müzakerelerine
ilişkin süreç de burada önem
taşıyor. Öte yandan Birleşik
Krallık, Türkiye'nin ilk 6 ayda
en çok yatırım sermayesi al-
dığı ülkeler arasında yer aldı.

Yılın ilk 6 ayında ülkeler
özelinde, Hollanda yüzde 20
ile en büyük yatırım sermaye-
sine sahip ülke olurken, onu
yüzde 13 ile ABD, yüzde 10 ile
Almanya, yüzde 9 ile İrlanda,
yüzde 8 ile Norveç ve Birleşik
Krallık takip etti. aa

Konutta talep "deprem riski düşük bölgelere kayıyor
emlaKjet Üst Yöneticisi

Tolga İdikat, "Büyük deprem-
ler sonrası, insanlar daha gü-
venli ve sağlam zeminlere
sahip bölgelerde ev arayışına
yöneldi." dedi.

AA muhabirine açıklama-
larda bulunan İdikat, Emlakjet
olarak yayınladıkları anket so-
nuçlarına göre, ikinci el konut
alırken önem verilen maddeler
arasında "Depreme dayanıklı-
lık" kriterinin yüzde 25 oranla
ikinci sırada yer aldığını bilgi-
sini paylaştı.

İdikat, "Yakın zamanda
gerçekleştirdiğimiz gayrimen-
kul sektör araştırmasına göre
önümüzdeki 5 yıl içinde gayri-
menkul almayı planlayan kişi-
lerin yüzde 87'si, satın
alacakları mülkün depreme
dayanıklı olmasını bir öncelik
olarak belirtiyor.

Bu oran, geçtiğimiz yıl-
larda çok daha düşük seviye-
lerdeydi, bu da deprem
güvenliğine verilen önemin
hızla arttığını gösteriyor." açık-

lamasında bulundu.
Emlak piyasasındaki son

dönemde değerlendiren İdi-
kat, büyük depremler sonrası,
insanların daha güvenli ve
sağlam zeminlere sahip böl-
gelerde ev arayışına yöneldik-
lerini aktardı.

İdikat, "Bu eğilim, depreme
dayanıklı konutlara olan talebi
artırırken, güvenli bölgelerdeki
gayrimenkul fiyatlarını da yük-
seltiyor.

6 Şubat depremleri son-
rası Ankara'da yaşanan talep
artışı, bu trendin en net ör-
neği. Türkiye genelinde kiralık
konut fiyatları yüzde 50 civa-
rında artarken, Ankara'da bu
oran yüzde 63 seviyesine
çıktı. 

Bu durum, başkentin konut
piyasasında ne kadar güçlü
bir hareketlilik yaşandığını
açıkça ortaya koyuyor." şek-
linde konuştu."Faiz oranları
tüketicilerin tercihlerini etkili-
yor"

Genel olarak emlak sektö-

ründe talebin, ekonomik ko-
şullar, kredi faiz oranları, konut
fiyatları, konum ve depreme
dayanıklılık gibi faktörlere
bağlı olarak şekillendiği bilgi-
sini paylaşan İdikat, sözlerini
şöyle sürdürdü:

"Son dönemde tüketicilerin
'oturum' amacıyla konut satın
alma eğiliminin yüzde 78 ile
yüksek olduğunu görüyoruz,
bu da insanların uzun vadeli
bir ikamet amacıyla daha dik-
katli tercihler yaptığını gösteri-
yor. 

Ayrıca sıfır projelerden
konut alırken 'fiyat ve ödeme
koşulları' yüzde 63 ile en
önemli kriter olarak öne çıkı-
yor.

Bu da ekonomik belirsiz-
liklerin ve yüksek faiz oranları-
nın tüketicilerin tercihlerini
etkilediğini gösteriyor. Dep-
reme dayanıklı konutlar fiyatlar
ve konum gibi kriterler ile bir-
likte öncelikli hale gelirken
sektördeki talep bu doğrul-
tuda evriliyor."

"bİnanın deprem 
güvenlİğİ haKKında 

detaylı bİlgİ
edİnmeK gereKİr"

Depreme dayanıklı yapılar
satın almak isteyen tüketici-
lere tavsiyelerde bulunan İdi-
kat, konutu yapım
aşamasındayken tercih ederek
inşaat sürecinin tüm aşamala-
rını takip etmenin önemli oldu-
ğuna değindi.

İdikat, "Zemin etüdü ra-
poru, statik proje ve denet-
leme kuruluşlarının raporlarını
inceleyerek binanın deprem
güvenliği hakkında detaylı
bilgi edinmek gerekir. Ayrıca,
bir inşaat mühendisi veya
uzman bir emlak danışmanın-
dan destek almak, doğru
karar vermenize yardımcı ola-
caktır. Bu sayede, hem dep-
rem güvenliği hem de diğer
önemli kriterleri göz önünde
bulundurarak, uzun vadede
size huzur verecek bir konut
seçimi yapabilirsiniz." ifadele-

rini kullandı. Tüketicilerin,
satın almayı düşündükleri ko-
nutların deprem dayanıklılığını
kendi başlarına değerlendir-
melerinin zor olduğuna fakat
bu konuda bilinçli adımlar at-
manın da mümkün olduğuna
işaret eden İdikat, sözlerini
şöyle tamamladı:

"Ancak, bu konuda bilinçli
adımlar atmaları mümkündür.
Öncelikle, binanın yapı kayıt
belgesi ve deprem risk raporu
gibi belgeleri ilgili belediyeler-

den veya yetkili kurumlardan
talep etmeleri önemlidir. Ay-
rıca, yapı denetim raporlarına
ve zemin etütlerine göz ata-
rak, binanın güvenliği hak-
kında daha net bir fikir
edinebilirler.

Deprem dayanıklılığı, gü-
nümüzde konut seçiminde
vazgeçilmez bir kriter haline
gelmiştir. Bu yüzden, güvenli
ve sağlıklı yaşam alanları seç-
mek için dikkatli ve bilinçli ha-
reket edilmelidir." aa

Küresel petrol arzı ağustosta günlük 80 bin varil arttı

UlUslararası
Enerji Ajansı (IEA), küresel
petrol üretiminin ağus-
tosta önceki aya göre
günlük yaklaşık 80 bin
varil artarak 103 milyon
530 bin varile yükseldiğini
bildirdi.

IEA'nın ağustos ayına
ilişkin petrol piyasası rapo-
runa göre, Petrol İhraç
Eden Ülkeler Örgütünün
(OPEC) ham petrol üre-

timi, ağustosta önceki aya
göre günlük 70 bin varil
azalarak 27 milyon 370
bin varil oldu.

Bu dönemde ham pet-
rol dışındaki diğer konvan-
siyonel olmayan OPEC
üretimi ise günlük 5 milyon
610 bin varil olarak kayıt-
lara geçti. Böylece
OPEC'in toplam petrol
üretimi, geçen ay günlük
32 milyon 980 bin varil

olarak gerçekleşti. Bu
miktar, bir önceki ayki se-
viyenin günlük 70 bin varil
altında gerçekleşti.

OPEC dışı ülkelerin
günlük petrol üretimi ise
söz konusu dönemde
günlük 150 bin varil arta-
rak 70 milyon 550 bin varil
oldu.

Böylece küresel petrol
üretimi, ağustosta önceki
aya göre günlük yaklaşık
80 bin varil artarak 103
milyon 530 varile yükseldi.
Geçen yıla kıyasla küresel
petrol üretimi günlük yak-
laşık 1 milyon 400 bin varil
artış gösterdi.

Rapora göre, başta
Guyana ve Brezilya'da ya-
şanan üretim artışı Lib-
ya'daki siyasi
anlaşmazlıktan kaynakla-

nan kesintiler ve Norveç
ile Kazakistan'daki bakım
çalışmaları sebebiyle
düşen üretim seviyesini
dengeledi.

Küresel petrol 
arzı tahmİnİ

IEA'ya göre, bu yıl kü-
resel petrol arzının önceki
yıla göre günlük 600 bin
varil artması ve rekor bir
seviye olan 102 milyon
900 bin varile ulaşması
bekleniyor.

Bu dönemde, mevcut
gönüllü arz kesintilerinin
devam etmesi durumunda
OPEC+ grubu üretiminin
günlük 900 bin varil azal-
ması beklenirken, OPEC+
grubu dışı üretimde gün-
lük 1 milyon 500 bin varil
artış öngörülüyor.

Gelecek yıl ise küresel

petrol arzının, bu yıla kı-
yasla günlük 2 milyon 100
bin varil artarak yaklaşık
105 milyon varille yeni bir
seviyeye çıkacağı tahmin
ediliyor.

Küresel petrol 
talebİ tahmİnİ

Rapora göre, küresel
petrol talebinin bu yıl
günlük 900 bin varil ar-
tışla yaklaşık 103 milyon
varil seviyesinde olması
bekleniyor. IEA, geçen
ayki raporunda küresel
petrol talebinde günlük
970 bin varil artış tahmin
etmişti.

Talebin, OECD ülkele-
rinde bu yıl 45 milyon 600
bin varil, OECD dışı ülke-
lerde ise 57 milyon 400
bin varil olacağı öngörü-
lüyor.

Küresel petrol talebi-
nin gelecek yıl ise bu yıla
kıyasla günlük 900 bin

varil artışla yaklaşık 103
milyon 900 bin varile ula-
şacağı tahmin ediliyor. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

14 Eylül 2024 CumartesiSayı: 5877

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

İhracat sayılan satış ve teslimlerin kapsamı genişletildi
İmalatçı firmaların,

yatırım teşvik belgesi sa-
hibi firmaya teslim edil-
mek kaydıyla finansal
kiralama şirketlerine yapı-
lacak satışları, ihracat sa-
yılan satış ve teslimler
kapsamına alındı. Ticaret
Bakanlığınca hazırlanan
İhracat Sayılan Satış ve

Teslimler Hakkında Teb-
liğde Değişiklik Yapılma-
sına Dair Tebliğ, Resmi
Gazete'de yayımlanarak
yürürlüğe girdi. Önceki
tebliğde yatırım teşvik
belgesi kapsamında yer
alan yatırım mallarını üre-
terek yatırım teşvik bel-
gesi sahibi yatırımcılara

teslim eden imalatçı fir-
maların satış ve teslimleri,
ihracattan sayılan satış
ve teslimler arasında yer
alıyordu. Yeni tebliğle,
imalatçı firmaların yatırım
teşvik belgesi sahibi fir-
maya teslim edilmek kay-
dıyla finansal kiralama
şirketlerine yapılacak sa-

tışları da kapsama dahil
edildi. Tebliğle ihracat sa-
yılan satış ve teslimler ile
ilgili taahhütlerin kapatıl-
ması için gerekli bilgi ve
belgelerde düzenleme
yapıldı. Ayrıca önceki
tebliğde yer alan kurum
ve kuruluşların isimleri de
güncellendi. aa
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Beklentilerinizin karşılık bulmaması, istediğiniz gibi
gerçekleşmemesi huzursuz hissettirebilir. Bu huzursuz-
luğu agresif bir tutuma dönüştürmeden önce iş ortak-
larınızın düşüncelerini anlamaya çalışmalısınız.

Donanımlı bir insan olmak belli bir ağırlığı da beraberinde
getirir. İnsanları etkilemek, eğitmek, iyileştirmek istediğiniz
konularda bu ağırlığa uygun hareket etmeniz ve tutarlılık
sergilemeniz önemlidir.

Hukuki işlemlerle ilgilenmeniz gerekebilir. Bir iş ya da
mal paylaşımı gündeme geldiğinde duygularınız,
beklentileriniz yerine mantığınızın ve gerçeklerin se-
sini duyarak adım atmalısınız. 

İkili ilişkilerinizde bir mekanizma kurmak isteyebilirsi-
niz. Kendinizi ve hislerinizi güvende tutmakta haklı
olabilirsiniz ama bunun bir dayatma ya da baskıya dö-
nüşmesini önlemelisiniz. 

Sosyal ortamlarda ya da iş alanlarında buna ihtiyaç
duyan kişilerle görüşebilirsiniz. Kendiniz için uygun
gördüğünüz şartların başkaları için de mümkün ola-
bilmesi için sorumluluk almanız gerekebilir. 

Çocuklarınız ya da çevrenizdeki insanların çocukları sizi örnek
alabilir. Davranışlarınızın bıraktığı etkiyi fark ettiğinizde, bu ki-
şilerin geri dönüşlerini duyduğunuzda hem onlara hem de
kendinize bir yol haritası belirleyebilirsiniz.

Var olan maddi imkanlarınızı korumalısınız. Gele-
ceğe dönük planlar yapmak, yaşam koşullarınız ya
da evinizin ihtiyaçları konusunda daha tasarruflu
ilerlemek gerekebilir. 

Açık vermemek, boşluk bırakmamak, rehavete kapılma-
mak adına bunun doğru olduğunu düşünebilirsiniz. Ancak
karşınızdaki kişilerin aynı şeyi düşünmediği durumlarda
bazı gerilimler yaşayabilirsiniz.

İş sistemleri sadece iyi bir akış kurmakla değil, disiplinli
ve özverili olmakla güçlenir. Bugün bireysel ya da or-
taklı işleriniz konusunda bu detayı düşünebilir, ne kadar
yer ve önem verdiğinizi değerlendirebilirsiniz.

Kişisel sınırlarınızı korumakla yükseltmek aynı şey değil-
dir. Kendinizi izole etmek isterken bir yalnızlığa sürüklü-
yor olabilirsiniz. Gizemli, yalnız ve kendi ayakları üzerinde
durarak bir şeyler yaparak başarılı olabilirsiniz 

Sizin için kırıcı ve üzücü olabilecek bazı gelişmeler yaşa-
yabilirsiniz. Gerçekleri görmek, kabul etmek ve kendinize
bundan sonrası için plan yapabilmek gücünüzü göster-
menin, tepki vermenin daha iyi bir yolu olabilir.

İçsel gücünüzü keşfedin ve çevrenizdeki insanlara faydalı
olmak için kullanın. Sorumluluk bilinciyle hareket ederken,
kendi duygularınızı anlamak için bu etkili olacaktır. Bugün
kişisel gelişiminiz önemli fırsatlar bulabilirsiniz.

Kayalıpınar kazılarında 3 bin 900 yıl öncesine 
ait el baskısı ve sıvama izleri bulundu

sivas'ın Yıldızeli ilçesinde yer alan ve eski adı
"Samuha" olan Hitit şehri  Kayalıpınar'daki kazılarda 3
bin 900 yıllık olduğu değerlendirilen el baskısı ve sı-
vama izlerine ulaşıldı.

Kayalıpınar'da Sivas Müze Müdürlüğünce Al-
manya Marburg Philipps Üniversitesi Öğretim Üyesi
Doç. Dr. Vuslat Müller Karpe danışmanlığında ilk kez
2005'te başlatılan kazılar, Kültür ve Turizm Bakanlığı-
nın izni ile Koç Üniversitesi Arkeoloji ve Sanat Tarihi
Bölümünden Doç. Dr. Çiğdem Maner başkanlığında
devam ediyor.

Farklı dönemlerde yapılan kazılarda, bugüne kadar
eski Asur ticaret kolonileri, Hitit, Roma ve Bizans dö-
nemlerine ait yapı izleri, Helenistik, Roma ve Erken
Hristiyanlık dönemlerinden kalma mezarlar, Hitit kral-
ları, prenses, prens ve görevlilerine ait çok sayıda
mühür baskısı bulundu.

Kazı Başkanı Doç. Dr. Çiğdem Maner, AA muhabi-
rine, bu yılki çalışmalarını yaklaşık 3 aydır 30 kişilik
ekiple sürdürdüklerini söyledi.

Kazılarda özellikle eski Asur ticaret koloni dönemi
ile Hitit, Roma ve Erken Bizans dönemine ait buluntu-
lar ortaya çıktığını belirten Maner, "Bu yılki kazılarda
sürpriz buluntu ise Asur ticaret koloni dönemi yapıla-
rında bulunan el izleri oldu." dedi.

Yaklaşık 6-7 hafta önce kerpiçlerden tarihlendirme
yapmak için Ankara Üniversitesi Nükleer Bilimler Ens-
titüsü uzman ekibinin kazı alanına geldiğini anlatan
Maner, şunları kaydetti:

"O gün köşeye güneş düştüğü vakitte duvarlarda
el izleri gördüm. Daha sonra uzman restoratörlerimiz
Aleyna Yaşar ve Ayla Gül ile o alanlarda çalışmalara
başladık. Sıvama izlerini yeniden rekonstrüksiyon et-
meye çalıştık. Bunlar çok heyecan verici çünkü eski
Asur ticaret koloni dönemi dediğimiz dönem, Türki-
ye'de 10'dan az kazıda çıkmaktadır. Dolayısıyla bura-
daki örnekler ünik ve münferit, o dönemdeki sıvama
hareketlerinin günümüzdeki sıvama hareketleriyle aynı
olduğunu gördük. El izlerinin ve sıvama izlerinin ço-
ğunu sergilenmesi için müzeye verdik. 2-3 tanesini de
burada alanda konsolide edip ziyaretçilerin görmesi
için bıraktık."

Anadolu'da Neolotik Çağ'dan itibaren el baskıları-
nın olduğunu ifade eden Maner, bunun uğur, nazar ya
da ailenin simgesi olarak kullanıldığını dile getirdi.

Maner, sıvaların yapıların harç analizi ve nasıl bir
mimariye sahip olduğuyla ilgili bilgiler verdiğini söy-
ledi.Sıvaları kaldırdıklarında kireç tabakalara rastladık-
larını, o dönemlerde de bugün olduğu gibi kirecin
evlere akrep, böcek gibi haşerelerin girmesini önle-
mek amacıyla kullanılmış olabileceğini aktaran Doç.
Dr. Maner, şöyle devam etti:

"El izlerinin Türkiye'de o döneme ait tek olduğunu
söyleyebiliriz. Dolayısıyla ziyaretçilerin buraya gelme-
sini ümit ediyoruz. Ziyaretçiler 3 bin 900 yıl evvel ya-
şamış insanların el izlerini görebilir. 8 el baskısı ve
sıvama izleri var. Sıvama işlemini çömelerek ve tutu-
narak yaptıklarını anlıyoruz. Dolayısıyla mekanda
bütün sıvama hareketlerini anlayıp yeniden canlandı-
rabiliyoruz. Bu da bize o dönemi ve insanları daha
yakın hale getiriyor. Arkeoloji çok soyut bir meslek,
kalıntılardan medeniyetleri yeniden canlandırmaya ça-
lışıyoruz. Bu tip buluntular ülkemize hayırlı olsun, kül-
tür mirasımız için çok değerli bir katkı." aa

Manisa'nın Kula il-
çesinde İlköğretim Haftası
kutlama programında,
1964-1965 eğitim öğretim
yılında Sandal Cumhuriyet

İlkokulu’ndan mezun olan
73 yaşındaki Ayşe Eroğlu,
ilkokul öğretmeninin ez-
berlettiği ‘Bayrak’ şiirini
minik öğrencilerin karşı-

sında okudu.  Kula’da İlk-
öğretim Haftası, Yunus
Emre ve Şehit Ömer Halis-
demir Kent Meydanı’nda
bulunan Atatürk Anıtı’na
çelenk sunumu ile baş-
ladı. Kula İlçe Milli Eğitim
Müdürü Zakir Okul-
muş’un anıta çelenk sun-
masının ardından kutlama
programı ilçeye bağlı kır-
sal Sandal Mahallesi
Cumhuriyet İlkokulu’nda
düzenlendi. Saygı duru-
şunda bulunulması ve İs-
tiklal Marşı’nın
okunmasıyla başlayan
programda, 73 yaşındaki
Ayşe Eroğlu’nun ‘Bayrak’
şiiri programa damga
vurgu. 1964-1965 eğitim

öğretim yılında kutlama
programının düzenlendiği
okuldan mezun olan Ayşe
Nine, ilkokul çağında öğ-
retmeninin ezberlettiği
‘Bayrak’ şiirini 59 yıl
sonra mezun olduğu
okulda öğrenim gören
minik öğrencilerin karşı-
sında okudu.

Protokol üyeleri ve
katılımcıların ayakta alkış-
ladığı Ayşe Eroğlu, kendi
torunlarının da mezun ol-
duğu okulda İlköğretim
Haftası’nı kutlamanın se-
vincini yaşadı. 

Kula Kaymakamı
Ömer Ahmet Özdemir, şiir
okuyup katılımcıları duy-
gulandıran Ayşe Eroğ-
lu’na çiçek takdim
ederek, minik öğrencilere
güzel bir örnek olduğu
için teşekkür etti. 

73 yaşındaki Ayşe
Eroğlu’nun okuduğu şiirin
ardından, minik öğrenci-
ler tarafından günün öne-
mine binaen hazırlanan
gösteriler sergilendi. 

İlköğretim Haftası
kutlama programlarına,
Kaymakam Ömer Ahmet
Özdemir, Belediye Baş-
kan Vekili Semra Gündüz,
İlçe Jandarma Komutanı
Üsteğmen Bayram Yük-
sel, İlçe Emniyet Müdürü
Ali Rıza Gökmen, İlçe Milli
Eğitim Müdürü Zakir Okul-
muş, Gençlik ve Spor İlçe
Müdürü Ufuk Özlem, San-
dal Mahalle Muhtarı
Ahmet Gökçe,  daire amir-
leri, kamu kurum ve kuru-
luş başkanları, okul
müdürleri, öğretmenler,
öğrenciler ve vatandaşlar
katıldı.  iHa

Mezun olduğu okulda 59 yıl
sonra şiir okudu 

Manisa'nın Selendi
ilçesinde 2024-2025 Eği-
tim-Öğretim Yılı İlköğretim
dolayısıyla kutlama prog-
ramı düzenlendi.  

Manisa'nın Selendi İl-
çesinde ilköğretim haftası
coşkuyla kutlandı. Selendi
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü
tarafından 2024-2025 Eği-
tim-Öğretim Yılı İlköğretim
haftası İlçe Milli Eğitim
Müdürü Ahmet Ataşman
ın Selendi Devlet Bahçeli
Kent Meydanında Atatürk
Anıtı'na çelenk sunulma-
sıyla başladı. Cumhuriyet
İlkokulu bahçesindeki kut-
lama programında İlçe

Milli Eğitim Müdürü Ahmet
Ataşman'ın günün anlam
ve önemini belirten konuş-
masını yaptı. Ataşman ko-
nuşmasında, "Eğitim, bir
toplumun geleceğini belir-
leyen bir süreç, bir mem-
leket meselesidir. Türk
Eğitim sistemimiz; tüm va-
tandaşlarımızı; Türk Milli
Eğitiminin temel amaçla-
rından biri olan Fikri hür,
vicdanı hür, irfanı hür ne-
sillerin, dengeli ve düzgün
bir karaktere sahip olma-
sını, aynı zamanda iyi
insan ve iyi bir vatandaş
olarak yetiştirilmesi gör-
evini üstlenmiştir" dedi.  

Kutlama programı öğ-
rencilerin hazırlayıp sun-
duğu müzikli gösteriler,
şiirlerin okunması ile
devam etti. 2024-2025
Eğitim-Öğretim Yılı İlköğ-
retim haftası kutlama
programı 4.Sınıf öğrencile-
rinin 1.sınıf öğrencilerine
“hoş geldiniz” diyerek
Bayrak sunması ile sona
erdi.  

Programa Selendi
Kaymakamı Mustafa İlker
Kara  Belediye Başkanı
Murat Daban  Siyasi Parti

temsilcileri ile Kurum Mü-
dürleri, okul müdürleri, öğ-

renciler ve vatandaşlar ka-
tıldı.  iHa

Selendi'de Eğitim Öğretim Haftası kutlandı  
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MarMara Üniversitesi
Recep Tayyip Erdoğan Külliyesi
1. ve 2. Etap Eğitim-Öğretim
Binaları Açılış Töreni'nde konu-
şan Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, burada önemli
açıklamalarda bulundu. Irkçı-
lığa vurgu yapan Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, “Türkiye'de
'ırkçılık' adı altında çok açık bir
Türk düşmanlığı, Müslüman
düşmanlığı, topyekün Türkiye
düşmanlığı yapılmaktadır” ifa-
delerini kullandı.

Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Er-
doğan, Mar-
mara
Üniversitesi
Recep Tayyip
Erdoğan Kül-
liyesi 1. ve 2.
Etap Eğitim-
Öğretim Bina-
ları Açılış
Töreni'ne katıldı.
Törene ayrıca, Çevre
Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanı Murat Kurum, İs-
tanbul Valisi Davut Gül ve
İletişim Başkanı Fahrettin Altun
da katıldı. 

“12 MİLYarLIK 
YaTIrIMLa TÜrKİYE'NİN 

BİLİM aLaNINDaKİ 
HEDEFLErİNE BİraZ 

DaHa YaKLaŞIYOrUZ" 
Törende konuşan Cumhur-

başkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan, “Marmara Üniversitemizin
kıymetleri mensupları, sevgili
öğrenciler sizleri selamlıyorum.
Bugün ayrı bir heyecan içinde-
yim. Yapım sürecini takip etti-
ğim  Marmara Üniversitesi
Recep Tayyip Erdoğan Külliye-
si'ni açmaktan bahtiyarlık du-
yuyorum. Marmara
Üniversitesi'nden 1981 yılında

mezun oldum. Siyasi hayatım
boyunca aldığım fahri doktora
ünvanlarımdan en anlamlısını
2013 yılında üniversitemden
aldım. Marmara Üniversite-
si'nde mezun olmaktan gurur
duyuyorum. Burası askeri kış-
laydı, parmakla gösterilecek
eğitim yeri olması için çalıştık.
Marmara Denizi'ne hakim kül-
liye projesinin ilk etabını 2021
yılında tamamladık. Külliyenin
iki etabından mühendislik ve

eğitim fakültesi, siyasi
bilgiler fakültesi,

hangarlar, öğ-
renci merkez-
leri de yer
alıyor. 12
milyarlık ya-
tırımla Türki-
ye'nin bilim
alanındaki

hedeflerine
biraz daha yak-

laşıyoruz. Şehri-
mize ve

üniversitemize hayırlı ol-
masını diliyorum. Külliyemizin
inşasında emeği olanlara te-
şekkür ediyorum. 141 yıllık
köklü tarihinde Marmara Üni-
versitemizin yanında olmaya
devam edeceğiz. Dünya'nın
198 farklı ülkesinde 340 bin öğ-
renci var. Yüzde 95'i kendi im-
kanları ile okuyor. Misafir
öğrencilerin katkısı 3 milyar
dolar civarında. Ülkemiz açısın-
dan övünülecek bir durumdur"
dedi. 

"IrKÇILIK aDI aLTINDa 
TÜrK-İSLaM 
DÜŞMaNLIĞI 

YaPILMaKTaDIr" 
Erdoğan, "Hükümet olarak

nitelikli, öğrenmeye, araştır-
maya hevesli, ülkemizi tanı-
mak, Türk kültürünü ve dilini

öğrenmek isteyen başarılı öğ-
rencilerin Türk üniversitelerinde
okumasını teşvik ediyoruz.
Ancak son yıllarda kökü dışa-
rıda mahfiller tarafından körük-
lenen ırkçı faşizm ülkemizin bu
gayretlerine sekte vurmaya
başladı. Siyasette, medyada ve
sosyal medyada bu mesele sü-
rekli kaşınıyor. Gönül coğrafya-
mızdan gelen öğrencilere,
turistlere, yatırımcılara karşı
tam anlamıyla bir nefret dalgası
oluşturulmak isteniyor. 14-28
Mayıs seçimlerine karşımızdaki
aday üç beş oy uğruna ırkçılı-
ğın ve yabancı düşmanlığının
adeta bayraktarlığını üstlendi.
Bırakın sosyal demokrasiyi,
temel insani değerlerle bile
bağdaşması mümkün olmayan
faşizan bir dil kullandı. Muhale-
fet adayının nefret siyaseti kar-
şısında yanındaki
yöresindekiler arasından bir
vicdan sahibi de çıkıp tek bir
cümle kuramadı. İki hafta bo-
yunca köpürtülen nefret siyase-
tini sessizce seyrettiler. Bir defa
şunun bilinmesini isterim. Ülke-
mizin binbir emekle inşa ettiği
yumuşak gücüne zarar veren
bu ırkçı nefretin masum olma-
dığı açıktır. Türkiye'de ırkçılık
adı altında topyekün Türkiye
düşmanlığı yapılmaktadır. Bun-
ların bir kısmı özellikle öne
çıkan bazı şaibeli isimler, apa-
çık bir ihanet içinde Türk düş-
manlarının değirmenine su
taşımaktadır. Allah'ın izniyle
gençlerimizin bu tuzağa düş-
mesine fırsat vermeyeceğiz.
Bakınız biz ülke ve millet olarak
hiçbir zaman insanları derisinin
rengine, yaşadığı yere, konuş-
tuğu dile göre ayırmadık. Biz
asırlar boyunca üç kıta, yedi ik-
limde hükümranlık kurmasına

rağmen tarihinde sömürgecilik
ayıbı olmayan bir devletiz.
Böyle bir milletiz. Hiç kimse bu
beyaz sayfaya leke bulaştıra-
maz" dedi. 

"HaNGİ ParTİYE OY 
VErİrSE VErSİN; 

VaTaNDaŞLarIMIZI OY 
TErCİHLErİNDEN 

DOLaYI SUÇLaMaZ,
İraDESİNİ aSLa 

SOrGULaYaMaZ" 
Erdoğan, "Şimdi bakıyorsu-

nuz birileri çıkıyor. Sapla sa-
manı karıştırarak bu meseleyi
tekrar gündeme getirmeye çalı-
şıyor. Türkiye'ye milyarlarca
dolar faturası olan böyle bir kal-
kışma üzerinden kendilerince
bir özür bahsi açıyorlar. Onlara
şunu söylemek isterim. Evet 11
sene sonra da olsa, çok geç de
olsa bu hadise ile ilgili samimi
nedamet cümlelerine ihtiyaç
vardır. Gezi Olayları sebebiyle
çıkıp özür dilemesi gereken bi-
rileri varsa bunlar tabii ki de-
mokrasiyi ve milli iradeyi
savunanlar değildir. Tam tersine
bu hadisede asıl öz eleştiri ver-
mesi gerekenler haftalarca so-
kakları ateşe, kaosa, gerilime,
kargaşaya boğanlardır. Milletin
otobüslerini yakıp yıkanlardır.

Çıkıp özür dilemesi gerekenler
polise saldıranlar, belediye oto-
büslerini ateşe verenler, esnafın
camını çerçevesini indirenlerdir.
Çıkıp özür dilemesi gerekenler
faizlerin tarihimizin en düşük
seviyesine indiği, IMF'e borcu-
muzun kapandığı başarılarla
dolu bir dönemde Türk ekono-
misine milyarlarca dolarlık fa-
tura çıkartanlardır. Bakınız biz
siyasetçiyiz, biz milletin emane-
tini taşıyan, 85 milyonun mesu-
liyetini taşıyan insanlarız.
Milletin hakkını, hukukunu sa-
vunmak, saldırılar karşısında
milletin özellikle iradesini, na-
musunu korumak bizim asli
görevimizdir. Hangi partiye oy
verirse versin. Vatandaşlarımızı
oy tercihlerinden dolayı suçla-
maz, iradesini asla sorgulaya-
maz. Yarım asrı bulan siyasi
hayatımız boyunca biz bunu
yaptık. İnşallah bundan sonra
da bu şekilde hareket etmeyi
sürdüreceğiz" dedi. 

"ŞaNLIUrFa'Da 
OXFOrD VarDI Da

GİTMEDİK Mİ" 
Erdoğan, "Türkiye yüzyılını,

bilimin, teknolojinin, refahın
yüzyılı haline getirmek için gece
gündüz çalışıyoruz. Son 22

yılda bu hedef doğrultusunda
çok önemli adımlar attık.
2002'de burası çok ama çok
önemli. 2002'de 76 üniversite-
miz varken bugün bu sayı
208'e yükseldi. Hani tatlıses'in
bir sözü var ya yani Şanlıur-
fa'da Oxford vardı da gitmedik
mi? Şu anda 81 vilayetin
81'inde hamdolsun üniversite-
lerimiz var. Üniversitesi olma-
yan ilimiz yok. Söz verdik.
"Üniversitesi olmayan şehir bı-
rakmayacağız" dedik ve bırak-
madık. Yükseköğrenim
imkanını ülkemizin en ücra kö-
şesine kadar taşıdık. Profesör,
doçent ve doktor öğretim üyesi
sayımızı da buna göre artırdık.
Sadece belli şehirlerde değil,
tüm coğrafi bölgelerimizde
güçlü, dinamik, üretken bir
araştırma, geliştirme ve girişim-
cilik ekosistemi inşa ettik. Önü-
müzdeki dönemde çok daha
fazlasını yapacağız. Bu duygu-
larla Marmara Üniversitesi
Recep Tayyip Erdoğan Külliye-
si'nin ülkemize, milletimize, üni-
versitemize hayırlı olmasını
diliyorum. Üniversitemizin yö-
netimine, hocalarına ve öğren-
cilerine Rabb'imden üstün
başarılar diliyorum" dedi. İHa

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Marmara Üniversitesi’nde kendi adını taşıyan Külliye’nin açılışına katıldı… Açılışta
ırkçılığa dikkat çeken Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Ülkemizde, ırkçılık adı altında Türk-İslam düşmanlığı yapılmaktadır” dedi

Irkçılık adı altında Türk-İslam
düşmanlığı yapılıyor!
Irkçılık adı altında Türk-İslam
düşmanlığı yapılıyor!
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“Çocuklarımızın sessiz çığlığını 
duyalım, istimara dur diyelim”

günümüzün belki de en
önemli sorunlarından biri haline
gelen “çocukların ihmal ve is-
tismarı” olaylarına her geçen
gün bir yenisi daha ekleniyor.
Uzman Psikolojik Danışman Dr.
Öğr. Üyesi Bülent Tansel, “Tüm
dünyada olduğu gibi ülkemizde
de ne yazık ki bu türden trajik
olaylarla sıkça karşılaşılıyor ve
toplum olarak derinden etkile-
niyoruz. 

Çocuklarımızı korumak için
artık çok daha geç olmadan
harekete geçelim. Sessiz çığlık-
larını duyalım, istimara dur di-
yelim” dedi.   

Bir anlamda bir insanlık
suçu olan çocuk cinsel istis-
marı, üzerinde önemle durul-
ması gereken konular arasında
yer alıyor. Genel olarak beş alt
boyutta açıklanan çocukların
ihmal ve istismarının dünyada
en fazla görülen türünün ço-
cukların duygusal olarak istis-
mar edilmesi olduğunu aktaran
İktisadi İdari Ve Sosyal Bilimler
Fakültesi (İİSBF) Psikoloji Bö-

lümü Öğr. Üyesi Dr. Bülent Tan-
sel, “Bununla birlikte çocukların
üzerinde yaşamları boyunca bı-
raktığı travmatik etkileri bakı-
mından çocukların cinsel
istismarı en önemli boyutu
oluşturuyor. Cinsel istismar, ço-
cukların yaşamları boyunca
unutulmaz ancak, yapılacak
psikoterapötik müdahaleler ve
uygun sosyal destekle olumsuz
etkileri azaltılabilir” ifadelerini
kullandı. 

“Çocukların
hisleri en az bir 

yetişkininki kadar 
kuvvetlidir” 

Henüz ergenlik çağına
ulaşmamış, hormonal değişimi
yaşamamış olan çocukların,
cinselliğin ne olduğu hakkında
bir fikre sahip olamayacağını
belirten Tansel, “Kendilerine ya-
pılan bu türden eylemlerin cin-
sellik olduğunu ya da bir
istismar olduğunu anlayamaz-
lar. 

Ancak kötü bir şeyler oldu-
ğunu hissedebilirler çünkü ço-

cukların hisleri en az bir yetişki-
ninki kadar kuvvetlidir. İstismar-
cılar, çocuklara ulaşırken
onlarla ilgilenir, oyunlarına ortak
olur, öncelikle çocukların gü-
venlerini kazanmaya çalışırlar.
İstismarcı, çocukla iletişim ha-
lindeyken ona küçük ödüller ya
da aile tarafından onaylanma-
yacak imkânlar sağlar. Aileden
bir dönüş gelmiyorsa, çocukla
aile arasında bir iletişim kopuk-
luğu olduğunu artık keşfedip
yavaş yavaş çocuğu istismara
hazırlar. 

Özellikle küçük yaştaki ço-
cukların ilk kez gördükleri yüz-
ler yabancıdır fakat aynı yüzü
ikinci kez gördükten sonra artık
o kişi yabancı değildir.

Çocukların içinde bulun-
dukları döneme ait özelliklerin-
den biri de yetişkinleri memnun
etme ve onların isteklerini ye-
rine getirme şeklindedir. 

Oyun oynarken oyun kural-
larına sıkı sıkıya bağlanırlar. İs-
tismarcılar bu özelliği iyi
kullanırlar ve yaptıkları istismarı
bir oyunmuş gibi kurgulayarak
çocukla aralarında bir sır gibi
saklamalarını isterler” dedi. 

“Çocuklar en 
yakınındakiler

tarafından istismara 
uğruyor” 

Yapılan çalışmalar ve mev-
cut raporlar, çocukların en yakı-
nındakiler tarafından istismara
uğradıklarını bildiriyor. Dr. Öğr.
Üyesi Bülent Tansel, “Bazı aile-
lerde, amca, dayı gibi yakın ak-
rabalar eve geldiklerinde
çocukları severler, elbette bu
normaldir. 

Ancak, normal olmayan is-
tismara yönelik kucağa alma,

okşama gibi davranışlarında
çocuk her ne kadar bunun cin-
sel içerikli olduğunu anlamlan-
dıramasa da kötü bir şey
olduğunu hisseder.

O akrabasından uzak kal-
maya çalışır, çocuğa karşı ‘O
senin amcan/dayın, seni sev-
meye çalışıyor, neden kaçıyor-
sun’ gibi telkinler çocuğun
zihnini karıştırır. Hissettiği kötün
şeyi, aslında yetişkinlerin
sevme davranışı bu şekilde
oluyor, diye düşünmeye başlar.
Çünkü bu davranışı normalleş-
tirmesini sağlayan, en güven-
diği kişi anne veya babasıdır.
İstismar ne yazık ki devam
edebilir” şeklinde konuştu. 

“Çocuğun cinsel 
kavramlarla ilgili 

soruları doğru 
şekilde yanıtlanmalı” 
Çocukların; evde ebeveyn-

leriyle vakit geçirirken, televiz-
yonda, sosyal medyada,
yaşam alanlarında gördükleri,
duydukları ve tanık oldukları
cinsellik içeren görüntüler ya da
durumlar hakkında konuşmak
isteyebileceklerini belirten Bü-
lent Tansel, ailelere şu uyarı-
larda bulundu: 

“Şayet aile, çocuğu sustu-
rur bunun ayıp, günah gibi kav-
ramlarla konuşulmamasını
sağlarsa, çocukta bu gibi du-
rumların aile bireyleriyle konu-
şulmaması gerektiği
düşüncesini uyandırırlar. 

Bu durumlar karşısında
çocuk ailesiyle artık konuşma-
yacaktır. Çok yanlış ve sakıncalı
olan bu tutumun aksine aile bi-
reyleri çocuğu müdahale etme-
den sakince dinlemeli, hemen
cevap veremeyecek durumda

ise, çocuğa bunu en kısa za-
manda öğrenip seninle konu-
şacağım diyerek konuyu
araştırmalı veya bir uzmana
başvurmalıdır. Aileler en değer
verdikleri varlıkları olan çocuk-
larına karşı daima erişilebilir ol-
malıdırlar. Çocuğun sözel ve
davranışsal ifadelerini yok say-
madan, görmezden gelmeden
sakince dinlemeli, her ne olursa
olsun onun yanında olduklarını
çocuğa hissettirmelidirler. 

Gününün okulda, oyun ala-
nında, parkta nasıl geçtiğini
sohbet konusu yapmalı, karşı-
laştığı ya da iletişim halinde ol-
duğu kişiler hakkında yeterli
bilgiye sahip olmalıdırlar.” 

“asıl mücadele 
sivrisineklerle 

uğraşmak değil, 
bataklığı

kurutmaktır” 
Ülkemizde özellikle son yıl-

larda çocuklarla çalışan bazı
öğretmen ya da diğer uzmanla-
rın söylemleri uzmanlık alanla-
rıyla çelişki oluşturacak
düzeyde şaşırtıcıdır.

Çocuk cinsel istismarıyla il-
gili kendilerine verilen bilgilen-
dirme düzeyindeki eğitimlerle
ilgili ‘buna ne gerek var’, ‘bu
kadar açık konuşmak çok ge-
reksiz’, ‘bunları konuştukça
normalleştiriyorsunuz’ gibi
vahim söylemlerde bulunuldu-
ğunu ifade eden İGÜ Öğr.
Üyesi Dr. Bülent Tansel, “Asıl
normalleştirme bu konuların
konuşulmaması, halı altına sü-
pürülmesi ve sanki hiç yokmuş
gibi görmezden gelinmesinden
kaynaklanıyor.

Diğer yandan özellikle pe-
dofiliklerin çocukların vesikalık

fotoğraflarından bile cinsel an-
lamda etkilendikleri düşünüldü-
ğünde, ailelerin çocuklarının
fotoğraflarını sosyal medyada
ulu orta paylaşmamaları çok
önemli. Çocuk cinsel istisma-
rıyla mücadele, yaşanan olayla-
rın ardından sosyal medyada
birkaç gün klişeleşmiş söylem-
lerle slogan kültürü içerisinde
paylaşım yapmaktan ibaret de-
ğildir. Asıl mücadele sivrisinek-
lerle uğraşmak değil, bataklığı
kurutmaktır. Çocuklara ‘iyi do-
kunuş’ ve ‘kötü dokunuş’un
neler olduğu, istemedikleri,
onay vermedikleri durumlar
karşısında ‘hayır’ diyebilmenin
en doğal hakları olduğunu öğ-
retmeli ve bunları içselleştirebil-
melerini sağlayacak programlar
oluşturulmalı. 

Çok sayıda öğrenciyi bir
arada toplayarak onlara birer
saat süreyle cinsel istismar
hakkında rehberlik eğitimi sun-
mak yerine, cinsel istismarla il-
gili uzun soluklu yapılandırılmış
psiko-eğitsel grup oturumları
düzenlemek çok daha verimli
ve etkili olacaktır.

Bu nedenle, çocukların
içinde bulunduğu yaş ve geli-
şim dönemleri dikkate alınarak
okul öncesi, ilkokul ve ortaokul
düzeyindeki çocuklara yönelik
disiplinlerarası yaklaşımı içeren,
pedagojik formasyona sahip
eğitim müfredatının oluşturula-
rak, tüm okullarda sistematik
bir şekilde uzun soluklu olarak
derhal uygulamaya geçilmelidir.
Diğer yandan özellikle başta
çocuklarla çalışan uzmanlara,
ailelere ve topluma da bu ko-
nuda nitelikli eğitim verilmesi
gerekmektedir” dedi. iha 

“Prostat kanserinde sebze tüketimi önemli”
Prostat kanseri teşhisi

konan kişiler için sağlıklı ve
dengeli bir diyetin önemli oldu-
ğunun altını çizen Üroloji Uz-
manı Doç. Dr. Hüseyin Cihan
Demirel, “Prostat kanseri has-
talarının sebze ve meyve tüket-
mesi önemlidir. Özellikle
domates, brokoli gibi antioksi-
dan açısından zengin gıdalar
önerilir. Tam tahıllı ürünler ve
baklagiller sindirimi kolaylaştırır.
Kırmızı et ve doymuş yağların
azaltılması önerilir” dedi.   

Prostat kanserinin erkek-
lerde prostat bezinde oluşan
kötü huylu hücrelerin kontrol-
süz bir şekilde çoğalmasıyla or-
taya çıkan bir kanser türü
olduğunu dile getiren Üroloji
Uzmanı Doç. Dr. Hüseyin Cihan
Demirel, Prostat Kanseri Far-
kındalık Günü dolayısıyla uyarı-
larda bulundu. 

Prostatın erkek üreme sis-
teminin bir parçası olup, mesa-
nenin hemen altında
bulunduğunu ve idrarın dışarı
atılmasını sağlayan üretrayı
çevreleyen bir organ olduğunu
ifade eden Doç. Dr. Hüseyin
Cihan Demirel, prostat kanseri-
nin çoğu zaman yavaş ilerledi-
ğini ve erken evrelerinde belirti
vermeyebildiğini söyledi. 

“türkiye’de 
görülme oranı arttı” 
Türkiye’de prostat kanseri-

nin erkekler arasında en sık gö-
rülen kanser türlerinden biri ol-
duğunun altını çizen Doç. Dr.
Demirel, “Her yıl binlerce yeni
vaka tespit edilmektedir. 

Son yıllarda prostat kanseri
vakalarında artış yaşanmakta-
dır. 

Bu artışın sebepleri ara-
sında toplumun yaşlanması,
sağlık hizmetlerine erişimin art-
ması ve farkındalığın yüksel-
mesi sayılabilir. Ayrıca PSA
testlerinin daha yaygın bir şe-
kilde kullanılması da erken teş-
his oranlarını artırmıştır” diye
konuştu. 

“50 yaş ve üzeri 
risk altında” 

Prostat kanserinin özellikle
50 yaş üzeri erkeklerde daha
sık görüldüğüne dikkat çeken
Doç. Dr. Demirel, “Ancak 65
yaş ve üzeri erkeklerde risk
daha da artar. 

Bu yaş grubundaki erkek-
lerde prostat kanseri, daha ag-
resif seyredebilir. Genç
yaşlarda prostat kanseri gö-
rülme olasılığı düşük olmakla
birlikte, genetik yatkınlığı olan
kişilerde daha erken yaşlarda
da görülebilir. Nadiren de olsa
genç yaşlarda da prostat kan-
seri görülebilir. Genellikle ailede
prostat kanseri öyküsü olan
veya genetik mutasyon taşıyan
genç erkekler bu kanser türüne

daha erken yaşlarda yakalana-
bilir” ifadelerini kullandı.  

“Prostat kanseri 
belirtileri” 

Prostat kanseri genellikle
erken evrelerinde belirgin belir-
tiler göstermese de, ilerleyen
evrelerde idrar yaparken zorluk
veya zayıf idrar akışı, idrar sı-
rasında yanma veya ağrı,  id-
rarda kan görülmesi, sırt,
kalça veya pelvik bölgede
ağrı, ejakülasyon sırasında
ağrı, idrar kaçırma ve kemik
ağrıları (kanserin metastaz
yapması durumunda) gibi be-
lirtilerin ortaya çıkabileceğini
dile getiren Doç. Dr. Hüseyin
Cihan Demirel, bu belirtilerin
bazılarının prostat kanseri dı-
şındaki durumlarla da ilişkili
olabileceğini, bu nedenle bu
belirtileri fark eden kişilerin
mutlaka bir doktora başvur-
ması gerektiğini belirtti. 

“risk faktörlerine 
dikkat edilmeli” 

Prostat kanserinin kesin
nedenleri tam olarak bilinmese
de bazı risk faktörleri oldu-
ğunu işaret eden Doç. Dr. De-
mirel, bunları şöyle sıraladı: 

“Yaş: Prostat kanseri ge-
nellikle 50 yaş ve üzeri erkek-
lerde daha sık görülür. 

Aile geçmişi: Ailede pro-
stat kanseri öyküsü olan erkek-
lerin bu kansere yakalanma

riski daha yüksektir. 
Genetik faktörler: BRCA1

ve BRCA2 genlerinde mutas-
yonlar prostat kanseri riskini ar-
tırabilir. 

Hormonlar: Yüksek testos-
teron seviyeleri gizli kalmış pro-
stat kanserinin daha agresif
seyretmesine yol açabilir. 

Yaşam tarzı: Sigara, sağ-
lıksız beslenme ve hareketsiz
bir yaşam tarzı prostat kanseri
riskini artıran faktörlerdir.”  

“tanı 4 farklı
yöntemle 

konulabilir” 
Prostat kanserinde erken

tanının yaşam kurtaran önemli
bir faktör olduğunun altını
çizen Doç. Dr. Demirel, prostat
kanseri genellikle aşağıdaki
yöntemlerle teşhis edilebilece-
ğini belirtti: 

“PSA testi (Prostat Spesi-
fik Antijen): Kan testinde PSA
seviyesinin yüksek olması pro-
stat kanseri olasılığını işaret
edebilir. 

Parmakla rektal muayene
(PRM): Doktor, parmakla pro-
statı kontrol ederek anormal
büyüme olup olmadığını de-
ğerlendirir. 

Görüntüleme yöntemleri:
MRI ve ultrason gibi yöntem-
ler, tümörün boyutunu ve yayı-
lımını tespit etmek için
kullanılır.

Ayrıca PSMA-PET ve
kemik sintigrafisi gibi yöntem-
lerle de uzak organ ve kemik
metastazları araştırılır. 

Biyopsi: Prostat dokusun-
dan standart yöntemle veya
hedefe yönelik örnekler alına-
rak mikroskop altında incelenir
ve kanserli doku olup olmadığı
araştırılır. ” 

“erken teşhiste
hayatta kalma oranı 

yüksek” 
Prostat kanserinin genel-

likle yavaş ilerleyen bir kanser
türü olduğunu ve birçok hasta-
nın teşhis konulduktan sonra
uzun yıllar yaşamaya devam

ettiğine dikkat çeken Doç. Dr.
Demirel, “Erken teşhis edildi-
ğinde tedavi edilebilme ve has-
tanın tamamen sağlıklı yaşama
oranı oldukça yüksektir. 

Ancak metastaz yapmış ileri
evre prostat kanseri, daha yük-
sek ölüm oranlarına sahip ola-
bilir. Genel olarak prostat
kanseri, erkeklerde en sık görü-
len ikinci kanser olmasına rağ-
men, ölüm oranları diğer bazı
kanser türlerine göre daha dü-
şüktür” şeklinde konuştu. 

“en sık kullanılan 
tedavi şekilleri” 

Prostat kanserinin tedavi-
sinin kanserin evresine, hasta-
nın genel sağlık durumuna ve
yaşına göre değişiklik gösterdi-
ğini ve her hasta için uygun te-
davi yönteminin doktor
tarafından kişiselleştirildiğini
ifade eden Doç. Dr. Demirel, sık
kullanılan tedavi yöntemleri
hakkında şu bilgileri paylaştı: 

“Aktif izlem: Erken evre-
deki ve yavaş ilerleyen kanser-
lerde tedavi yerine düzenli
izleme tercih edilebilir. 

Fokal Terapi: Sadece pro-
statın içindeki kanserli dokunun
çeşitli yöntemlerle tedavi edil-
diği bir tedavi yöntemidir. 

Cerrahi: Prostatın tama-
men çıkarıldığı radikal prosta-
tektomi, yaygın bir tedavi
yöntemidir. Radyoterapi:

Tümör bölgesine radyasyon
uygulanarak kanser hücreleri-
nin öldürülmesi sağlanır. Hor-
mon tedavisi: Kanserin
büyümesini tetikleyen hormon-
lar baskılanır. 

Kemoterapi: İleri evre kan-
serlerde, kanserin yayılmasını
önlemek amacıyla ilaç tedavisi
uygulanır.”  

“Prostat kanserinde 
beslenmeye özen 

gösterilmeli” 
Prostat kanseri teşhisi

konan kişiler için sağlıklı ve
dengeli bir diyet önemli oldu-
ğunun altını çizen Doç. Dr. De-
mirel, tedavi sürecini
destekleyebilecek şu önerilerde
bulundu: 

“Sebze ve meyve tüketimi:
Özellikle domates, brokoli gibi
antioksidan açısından zengin
gıdalar önerilir. 

Lifli besinler: Tam tahıllı
ürünler ve baklagiller sindirimi
kolaylaştırır. 

Yağ tüketimi: Kırmızı et ve
doymuş yağların azaltılması
önerilir. Omega-3 yağ asitleri
açısından zengin besinler tercih
edilmelidir. 

Süt ürünleri: Fazla mik-
tarda süt ürünleri tüketiminin
prostat kanseri riskini artırabile-
ceği bazı çalışmalarla gösteril-
miştir. Bu nedenle bu ürünler
dengeli tüketilmelidir.” iha 
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Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in 5.
haftasında deplasmanda Kocaelispor’a konuk olu-
yor. Siyah-beyazlılar, Körfez deplasmanından 3 pu-
anla dönmek istiyor.

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in 5. haf-
tasında deplasmanda Kocaelispor’a konuk olacak.

15 Eylül Pazar akşamı Yıldız Entegre Kocali Stad-
yumu’nda oynanacak mücadele saat 19.00’da
başlayacak. Siyah-beyazlılar Körfez deplasma-
nından 3 puanla ayrılmak istiyor.

KARŞILAŞMAYI BURAK PAKKAN YÖNETECEK
Manisa Futbol Kulübü ile Kocaelispor arasında

oynanacak mücadeleyi hakem Burak Pakkan yö-
netecek. Karşılaşmada Burak Pakkan’ın yardımcı-
lıklarını Egemen Savran ve Azad İlhan yapacak.
Maçın dördüncü hakemi ise Eren Özyemişçioğlu.

MANISA FK’DA TEK HEDEF 3 PUANMANISA FK’DA TEK HEDEF 3 PUAN

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol
1. Lig’in 5. hafta mücadelesinde dep-
lasmanda karşılaşacağı Kocaelispor
maçının hazırlıklarını sürdürdü. 

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 5. hafta mücadelesinde 15 Eylül
Pazar akşamı saat 19.00’da Yıldız En-
tegre Kocaeli Stadyumu’nda Kocaelis-
por’a konuk olacak. Manisa ekibi,
mücadelenin hazırlıklarına Teknik Di-
rektörümüz Çağdaş Çavuş yöneti-
minde gerçekleşen antrenmanla
devam etti. Isınma hareketleriyle baş-
layan antrenman dar alan oyunlarının
ardından taktik çalışmayla sona erdi.

Siyah-beyazlılar, bugün yapacağı
antrenmanla Kocaelispor maçının ha-
zırlıklarını sürdürecek.

Siyah beyazlılarda 
son hazırlıklar
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